СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ

(листопад–грудень 2012 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Педагогічні науки
13.00.04 Теорія і методика професійної освіти
Державне управління
25.00.01 Теорія та історія державного управління
Наукові та навчальні видання
Держава і право. Юридичні наукиИ
Науково-дослідна робота
Теорія держави і права
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Інформаційне право
Фінансове право
Цивільн право
Підприємницьке право
Зобов’язальне право
Право інтелектуальної власності
Спадкове право
Господарське право
Екологічне право
Сімейне право
Аграрне (сільськогосподарське) право
Трудове право
Кримінальне право
Кримінологія
Кримінально-виконавче право
Система судових органів
Система органів прокуратури
Цивільний процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Судова бухгалтерія
Філософія права
Держава і право зарубіжних країн
Міжнародне право
Соціологія. Соціологічні науки
Історія. Історичні науки
Економіка. Економічні науки
Політика. Політичні науки
Воєнна наука. Військова справа
Безпека життєдіяльності людини
Наука. Наукознавство
Освіта. Педагогіка
Фізична культура і спорт
Мовознавство
Літературознавство. Художня література (твори)
Ораторське мистецтво
Мистецтво. Мистецтвознавство
Логіка
Філософія
Етика
Психологія
Довідкові видання
Електронні ресурси
Матеріали на СD та DVD-ROM
Повнотекстові документи

Умовні позначення місця знаходження

хр            – книгосховище
н/аб         – абонемент наукової літератури
студ/аб    – студентський абонемент
ДБВ         – науково-бібліографічний відділ
ч. з. № 1   – читальний зал № 1
ч. з. № 2   – читальний зал № 2
з/п            – зал періодики
філ. № 1  – філія № 1 (вул. Динамівська, 4)
філ. № 2  – філія № 2 (вул. Пушкінська, 106)
код.          – інформаційно-кодифікаційний відділ
ВРК          – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська, 70)
навч. від. – навчальний відділ
Крим. ф-т – Кримський юридичний інститут
Полт. ф-т – Полтавський юридичний інститут

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Годуэв О. О. Інституційні форми структуризації банківської системи : автореф. дис. ... канд. екон. наук / О. О. Годуэв ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. B. B. Александров. – Х., 2012. – 17 с. 
Лісений Є. В. Трансформація економічних функцій держави в умовах глобалізації : автореф. дис. ... канд. екон. наук / Є. В. Лісений ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. А. А. Гриценко. – Х., 2012. – 16 с.
Філякова Т. І. Історико-теоретичні основи дослідження економічної динаміки : автореф. дис. ... канд. екон. наук / Т. І. Філякова ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. А. А. Гриценко. – Х., 2012. – 18 с.
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Баландин С. Б. Государственноправовое положение Великого княжества Финляндского в составе Российской Империи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. Б. Баландин ; науч. рук. И. А. Исаев ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 28 с.
Баринов В. Ф. Возникновение и развитие английского общего права в XIII–XVII веках : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. Ф. Баринов ; науч. рук. Е. В. Поликарпова ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 42 с.
Боков К. И. Становление и развитие таможенного дела и таможенного законодательства в России (историко-правовое исследование) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. И. Боков ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина ; науч. рук. И. А. Исаев. – М., 2012. – 24 с.
Галюк С. Є. Порівняльно-правова характеристика джерел сучасного мусульманського права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. Є. Галюк ; Львів. Нац. ун-т ім. І. Франка ; наук. кер. Л. А. Луць. – Л., 2009. – 16 с.
Гарбузова Е. В. Инструментальный подход в совершенствовании национального законодательства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. В. Гарбузова ; науч. рук. С. А. Калинин ; Белорус. гос. ун-т. – Минск, 2012. – 24 с.
Гураль П. Ф. Територіальна громада в Україні: історико-правове дослідження : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / П. Ф. Гураль ; Львів. держ. ун-т ім. І. Франка ; наук. конс. О. Д. Святоцький. – Л., 2009. – 40 с.
Єрмілова М. Г. Особливості правового статусу дитини з обмеженими можливостями в Україні (теоретико-правове дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Г. Єрмілова ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. О. В. Зайчук. – К., 2012. – 20 с.
Званчук А. В. Компетентна правосвідомість: загальнотеоретичне дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Званчук ; Міжнар. гуманіт. ун-т ; наук. кер. В. В. Дудченко. – О., 2012. – 20 с.
Любченко М. І. Юридична термінологія: поняття, особливості, види : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. І. Любченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. Р. Дашковська. – Х., 2012. – 20 с.
Любченко М. І. Юридична термінологія: поняття, особливості, види : дис. ... канд. юрид. наук / М. І. Любченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: О. Р. Дашковська. – Х., 2012. – 198 с.
Матевосова Е. К. Правовое воспитание как средство борьбы с правовым нигилизмом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. К. Матевосова ; Моск. гос. юри. акад. ; науч. рук. Н. Я. Соколов. – М., 2012. – 26 с.
Нюхіна П. О. Козацькі універсали XVII–XVIII ст.: історико-правове дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / П. О. Нюхіна ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. Б. Усенко. – К., 2011. – 20 с.
Павловська-Кравчук В. А. Правовий менталітет: поняття, особливості і його вплив на правотворчі процеси : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Павловська-Кравчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. В. Петришин. – Х., 2012. – 20 с.
Павловська-Кравчук В. А. Правовий менталітет: поняття, особливості і його вплив на правотворчі процеси  : дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Павловська-Кравчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. В. Петришин. – Х., 2012. – 194 с.
Панов Д. І. Державно-правові погляди професора В. Б. Антоновича : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. І. Панов ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. В. Музика. – К., 2011. – 20 с.
Паращевіна О. А. Нетрадиційні колективні суб'єкти права у правовому житті сучасного суспільства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. А. Паращевіна ; Міжнар. гуманіт. ун-т ; наук. кер. В. В. Дудченко. – О., 2012. – 21 с.
Пуховська А. С. Судова система Кримської Автономної Радянської Соціалістичної Республіки (1921–1944 роки) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Пуховська ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. Б. В. Змерзлий. – Маріуполь, 2012. – 15 с.
Семеніхін І. В. Правова доктрина в системі юридичної науки та практики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Семеніхін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. В. Петришин. – Х., 2012. – 20 с.
Семеніхін І. В. Правова доктрина в системі юридичної науки та практики : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 – Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень / І. В. Семеніхін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: О. В. Петришин. – Х., 2012. – 237 с.
Сидоренко О. О. Процесуальні норми права: поняття, особливості, різновиди : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Сидоренко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. В. Петришин. – Х., 2012. – 20 с.
Сидоренко (П'ятикопова) О. О. Процесуальні норми права: поняття, особливості, різновиди : дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Сидоренко (П'ятикопова) ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. В. Петришин. – Х., 2012. – 204 с.
Тимченко Г. В. Теоретико-правові засади ефективності законодавства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. В. Тимченко ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. С. К. Бостан. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Тихомиров О. О. Забезпечення інформаційної безпеки як функція держави : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Тихомиров ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Р. А. Калюжний. – К., 2011. – 19 с.
Целуйко М. Ф. Компетентна правова культура в механізмі формування та реалізації українського права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Ф. Целуйко ; Нац. ун-т "Одес. юрид акад." ; наук. кер. В. В. Завальнюк. – О., 2012. – 19 с.
Юрлов М. М. Правова модернізація як фактор впливу на сучасні інституціональні структури в умовах глобалізаційних процесів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. М. Юрлов ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. Ю. О. Волошин. – Маріуполь, 2012. – 18 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Бакумов О. С. Конституційне право громадян України на участь у виборах і референдумах та проблеми його реалізації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. С. Бакумов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Ю. Г. Барабаш. – Х., 2012. – 20 с.
Бакумов О. С. Конституційне право громадян України на участь у виборах і референдумах та проблеми його реалізації : дис. ... канд. юрид. наук / О. С. Бакумов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Ю. Г. Барабаш. – Х., 2012. – 214 с.
Гулієв А. Д. огли. Порівняльно-правовий аналіз ролі інституту президентства у протидії міжнародному тероризму (на прикладі України та Азербайджанської Республіки) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Аріф Джаміль огли Гулієв ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. конс. В. Ф. Антипенко. – К., 2012. – 36 с.
Егорова М. В. Конституционно-правовой статус территориальных коллективов во Франции : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Егорова ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Б. А. Страшун. – М., 2012. – 25 с.
Ковальов І. П. Місцеве самоврядування як інститут сучасного українського конституціоналізму : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. П. Ковальов ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. М. О. Баймуратов. – Маріуполь, 2012. – 16 с.
Кузьменко О. О. Конституційний суд України в системі вищих органів державної влади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Кузьменко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В.С Наливайко. – К., 2012. – 20 с.
Мірошниченко Ю. Р. Конституційно-правове забезпечення народовладдя в Україні (теоретичні та практичні аспекти) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Ю. Р. Мірошниченко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. конс. О. Л. Копиленко. – К., 2012. – 38 с.
Пересада О. М. Конституційна реформа в сучасних державах: теоретичні засади та практика реалізації (на прикладі держав-членів ЄС) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Пересада ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. Ю. О. Волошин. – Маріуполь, 2012. – 16 с.
Приходько Х. В. Конституційний процес в Україні: актуальні пролеми становлення та розвитку : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Х. В. Приходько ; наук. конс. М. О. Баймуратов ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2012. – 39 с.
Сухонос В. В. Конституційно-правовий статус глави держави: порівняльний аспект : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. В. Сухонос ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. О. В. Скрипнюк. – К., 2012. – 34 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Борєйко О. М. Неспроможність та банкрутство у цивільному праві України (основні положення та правова природа) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Борєйко ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. О. С. Кізлова. – О., 2012. – 19 с.
Гужва А. М. Інтерес у договірних зобов'язаннях за римським правом і сучасним цивільним правом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Гужва ; Харків. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. Є. О. Харитонов. – Х., 2011. – 18 с.
Іваницька Н. А. Ліцензійний договір на використання торговельної марки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. А. Іваницька ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. Є. Якубівський. – К., 2012. – 19 с.
Зинов'єва А. В. Безвісна відсутність фізичної особи: матеріальний та процесуальний аспекти : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Зинов'єва ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Фурса. – К., 2011. – 16 с.
Клім С. І. Аналогія закону у цивільному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. І. Клім ; наук. кер. Є. О. Харитонов ; Міжнарод. гуманіт. ун-т. – О., 2012. – 20 с.
Кондратьєва Н.М. Правове регулювання права спільної часткової власності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. М. Кондратьєва ; НАН України, Ін–т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. М. Кучеренко. – К., 2011. – 19 с.
Кравцов С. О. Міжнародний комерційний арбітраж та національні суди : дис. ... канд. юрид. наук / С. О. Кравцов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 208 с.
Молявко О. М. Цивільно-правові аспекти корпоративної відповідальності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Молявко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Я. М. Шевченко. – К., 2011. – 16 с.
Монгуш Б. С. Средства защиты гражданских прав : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Б. С. Монгуш ; Саратов. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Е. В. Вавилин. – Саратов, 2012. – 26 с.
Морозова, С. Є. Правове регулювання опіки та піклування за цивільним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. Є. Морозова ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Я. М. Шевченко. – К., 2011. – 20 с.
Нижний А. В. Форма цивільно-правового договору та наслідки її недотримання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Нижний ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Я. М. Шевченко. – К., 2011. – 20 с.
Плахіна І. В. Цивільно-правовий статус бірж : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Плахіна ; НАН України, Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В. І. Труба. – К., 2009. – 15 с.
Пузырева Е. Н. Правовое регулирование трансграничного обращения ценных бумаг : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. Н. Пузырева ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. В. А. Канашевский. – М., 2012. – 26 с.
Радченко Л. І. Цивільно-правове регулювання відносин у сфері житлового будівництва : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. І. Радченко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Н. С. Кузнєцова. – К., 2009. – 18 с.
Рущак І. В. Правочини, що порушують публічний порядок і їх недійсність : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Рущак ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. О. В. Дзера. – К., 2012. – 19 с.
Сагитов С. М. Гражданско-правовая ответственность за причинение вреда окружающей среде : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. М. Сагитов ; Ун-т упр. "ТИСБИ". – Саратов, 2012. – 26 с.
Талан Л. Г. Реалізація судових рішень у виконавчому провадженні : дис. ... канд. юрид. наук / Л. Г. Талан ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 201 с.
Тимошевська І. П. Участь у цивільному процесі органів та осіб, яким законом надано право захищати права, свободи та інтереси інших осіб : дис. ... канд. юрид. наук / І. П. Тимошевська ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 200 с.
Черевко П. П. Створення юридичних осіб приватного права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / П. П. Черевко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. М. Кучеренко. – К., 2009. – 16 с.
Шаперенков К. В. Цивільно-правове регулювання договору простого товариства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. В. Шаперенков ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. М. Кучеренко. – К., 2009. – 16 с.
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
Гапало С. Ю. Санкції в господарському праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. Ю. Гапало ; Київ. нац. екон. ун-т ; наук. кер. А. В. Омельченко. – К., 2011. – 20 с.
Демидова А. М. Господарсько-правовий захист банківської системи від зловживань з боку недобросовісних позичальників : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Демидова ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. P. Р. Кузьмін. – К., 2011. – 20 с.
Дорошева О. М. Правове регулювання імпорту лікарських засобів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Дорошева ; НАНУкраїни, Ін-т екон.-правов. дослідж. ; наук. кер. Р. Ф. Гринюк. – Донецьк, 2009. – 18 с.
Куценко А. О. Господарсько-правове забезпечення діяльності суб'єктів господарювання на ринку м'ясо-молочної продукції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. О. Куценко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Р. П. Бойчук. – Х., 2012. – 23 с.
Куценко А. О. Господарсько-правове забезпечення діяльності суб'єктів господарювання на ринку м'ясо–молочної продукції : дис. ... канд. юрид. наук / А. О. Куценко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Р. П. Бойчук. – Х., 2012. – 229 с.
Повар П. О. Правове регулювання ліквідації підприємства в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / П. О. Повар ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. О. М. Вінник. – К., 2009. – 18 с.
Полюхович В. І. Господарсько-правовий механізм державного регулювання фондового ринку України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. І. Полюхович ; наук. конс. О. Д. Крупчан ; НАПрН, НДІ приват. права і підприємництва. – Х., 2012. – 40 с.
Померанський І. В. Правове регулювання централізованого питного водопостачання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Померанський ; НАНУкраїни, Ін-т екон.-правов. дослідж. ; наук. кер. В. А. Устименко. – Донецьк, 2011. – 18 с.
Саранюк В. І. Шляхи вдосконалення організації господарського процесу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. І. Саранюк ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. О. Х. Юлдашев. – К., 2011. – 20 с.
Сиротюк О. Д. Господарсько-правові засади державно–приватного партнерства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Д. Сиротюк ; НАНУкраїни, Ін-т екон.-правов. дослідж. ; наук. кер. О. В. Шаповалова. – Донецьк, 2011. – 18 с.
Шевченко Н. І Правове регулювання припинення господарських товариств шляхом реорганізації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. І Шевченко ; НАПрН, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. Б. М. Поляков. – К.., 2012. – 20 с.
Шевчук С. Р. Господарсько-правові аспекти захисту непатентованих об'єктів права інтелектуальної власності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. Р. Шевчук ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. О. Х. Юлдашев. – К., 2011. – 23 с.
Шніт А. В. Правове забезпечення господарського управління акціонерним товариством : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Шніт ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. С. Ф. Демченко. – К., 2011. – 20 с.
Ярешко О. В. Ділова репутація суб'єктів господарювання (порівняльний аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Ярешко ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. С. Ф. Демченко. – К., 2011. – 20 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
Кучма О. Л. Страховий стаж як категорія трудового права і права соціального забезпечення України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Л. Кучма ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. О. Т. Панасюк. – К., 2011. – 19 с.
Лазор І. В. Юридичні і соціальні аспекти дисципліни праці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Лазор ; НАН України, Ін–т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. І. І. Шамшина. – К., 2011. – 20 с.
Машков К.Є. Правове регулювання заохочень за трудові досягнення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. Є. Машков ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. О. Т. Панасюк. – К., 2011. – 16 с.
Павлюков Р. О. Соціально-правовий захист інвалідів в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. О. Павлюков ; Східноукр. нац. ун-т ім. В. Даля ; наук. кер. В. С. Гуславський. – Луганськ, 2009. – 20 с.
Твердовський І. М. Заборона дискримінації у сфері праці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. М. Твердовський ; Східноукр. нац. ун-т ім. В. Даля ; наук. кер. О. М. Ярошенко. – Луганськ, 2011. – 20 с.
Шамшина І. І. Механізм регулювання відносин із застосування найманої праці: суб'єктно–правовий аспект : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / І. І. Шамшина ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. Л. І. Лазор. – К., 2011. – 36 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
Шовкун В. В. Правове регулювання племінної справи у тваринництві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Шовкун ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України ; наук. кер. В. М. Єрмоленко. – К., 2012. – 19 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
Аніна О. В. Іноземці та особи без громадянства в адміністративно-деліктному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Аніна ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. С. М. Баранов-Мохорт. – К., 2012. – 19 с.
Аракелян М. М. Провадження у справах щодо видворення іноземців та осіб без громадянства в адміністративному суді : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. М. Аракелян ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. С. В. Ківалов. – О., 2012. – 21 с.
Біленко В. А. Оціночні поняття в адміністративно-деліктному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Біленко ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. Т. О. Коломоєць. – Запоріжжя, 2012. – 18 с.
Білоус В. В. Організаційно-правові засади реалізації контролю за обігом публічних грошових коштів : дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Білоус ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. М. П. Кучерявенко. – Х., 2012. – 195 с.
Вовчук М. М. Класифікація адміністративних деліктів : автореферат дис. ... канд. юрид. наук / М. М. Вовчук ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. В. К. Колпаков. – К., 2012. – 19 с.
Вознесенська О. А. Правові засади державного регулювання в галузі аудіовізуальних засобів масової інформації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. А. Вознесенська ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. Т. А. Костецька. – К., 2012. – 20 с.
Воронятніков О. О. Адміністративно-правовий статус державної міграційної служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Воронятніков ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. О. В. Кузьменко. – Запоріжжя, 2012. – 17 с.
Гаврилюк Ю. О. Провадження у справах щодо оскарження актів, дій чи бездіяльності Вищої ради юстиції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. О. Гаврилюк ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. С. В. Ківалов. – О., 2012. – 20 с.
Говійко Є. А. Адміністративно-правовий статус Національного центрального бюро Інтерпол  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. А. Говійко ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. О. В. Кузьменко. – [Запоріжжя], 2011. – 20 с.
Голобутовський Р. З. Суддя як суб'єкт дисциплінарного провадження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. З. Голобутовський ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. О. П. Рябченко. – К., 2012. – 20 с.
Грищук А. М. Адміністративно–правова охорона сім'ї, дітей та молоді : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Грищук ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. О. В. Кузьменко. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Дімчогло М. І. Консолідація інформаційного законодавства України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. І. Дімчогло ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. В. А. Ліпкан. – К., 2012. – 19 с.
Євсікова О. В. Захист податкових правовідносин у адміністративних судах України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Євсікова ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. І. М. Сопілко. – К., 2012. – 19 с.
Іванищук А. А. Особливості розгляду справ про адміністративні правопорушення в судах загальної юрисдикції : автореф. дис. ... канд. юрид. / А. А. Іванищук ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. В. Галунько. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Іванова А. Є. Правове регулювання статусу суб'єктів бюджетних правовідносин в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. Є. Іванова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: М. О. Перепелиця. – Х., 2012. – 23 с.
Іванова А. Є. Правове регулювання статусу суб'єктів бюджетних правовідносин в Україні : дис. ... канд. юрид. наук / А. Є. Іванова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: М. О. Перепелиця. – Х., 2012. – 180 с.
Кубаєнко А. В. Адміністративно-правове регулювання забезпечення прав та свобод громадян у діяльності правоохоронних органів України: порівняльний аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Кубаєнко ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. Д. П. Калаянов. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Ладика Ю. В. Соціальні гарантії працівників органів внутрішніх справ, як комплексний інститут адміністративно-правового регулювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. В. Ладика ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. О. І. Остапенко. – К., 2012. – 20 с.
Лісовська В. С. Адміністративно-правове регулювання оподаткування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. С. Лісовська ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. П. В. Діхтієвський. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Лобова Ю. К. Правові та організаційні основи бюджетного програмування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. К. Лобова ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. А. І. Берлач. – К., 2012. – 20 с.
Норов В. М. Адміністративна діяльність органів державної влади щодо охорони довкілля : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. М. Норов ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. П. Пєтков. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Огороднікова І. І. Адміністративна відповідальність за правопорушення у сфері оподаткування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. І. Огороднікова ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. І. В. Чеховська. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Ракуненко Т. О. Адміністративно-правові засади управління інформаційними ресурсами органів державної податкової служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. О. Ракуненко ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. Д. Г. Мулявка. – К., 2012. – 20 с.
Романенко В. В. Нетарифне регулювання переміщення товарів через митний кордон України: адміністративно-правові засади  : дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Романенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; наук. кер. М. Г. Шульга. – Х., 2012. – 199 с.
Романенко В. В. Нетарифне регулювання переміщення товарів через митний кордон України: адміністративно-правові засади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Романенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. М. Г. Шульга. – Х., 2012. – 19 с.
Семаніва Ю. В. Морська арбітражна комісія при Торгово-промисловій палаті України як суб'єкт адміністративного права  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. В. Семаніва ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2012. – 20 с.
Сидоренко Р. О. Адміністративні повноваження прокуратури України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. О. Сидоренко ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. О. М. Бандурка. – Запоріжжя, 2012. – 18 с.
Стукаленко В. А. Адміністративна відповідальність посадових осіб за порушення виборчого законодавства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Стукаленко ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. О. І. Миколенко. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Тиновський Д. В. Правові та організаційні засади здійснення виїзних податкових перевірок : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. В. Тиновський ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. В. О. Рядінська. – К., 2012. – 20 с.
Усенко О. В. Державно-правове регулювання відносин у сфері охорони культурної спадщини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Усенко ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Р. А. Калюжний. – К., 2011. – 20 с.
Цимбалюк В. М. Реалізація права громадян на звернення до органів місцевого самоврядування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. М. Цимбалюк ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. О. В. Кузьменко. – Запоріжжя, 2012. – 17 с.
Червінко К. В. Адміністративні неюрисдикційні провадження в діяльності митної служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. В. Червінко ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. О. П. Рябченко. – К., 2012. – 20 с.
Шевчук О. В. Адміністративно-правове регулювання у сфері забезпечення інформаційної безпеки : автореф. дис. ... канд. юрид. / О. В. Шевчук ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. П. Пєтков. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Якубовський Р. В. Правове регулювання фінансового забезпечення навчальних закладів України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. В. Якубовський ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В. П. Нагребельний. – К., 2011. – 19 с.
Янчук Т. Ф. Заходи адміністративного припинення в діяльності митних органів: питання правового регулювання та застосування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. Ф. Янчук ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. Т. О. Коломоєць. – Запоріжжя, 2012. – 18 с.
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Аніщук В. В. Уявна оборона: кримінально–правова кваліфікація та відповідальність : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Аніщук ; НАН України, Ін–т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. О. О. Кваша. – К., 2011. – 20 с.
Базелюк В. В. Кримінальна відповідальність за незаконне проведення пошукових робіт на об'єкті археологічної спадщини, знищення, руйнування або пошкодження об'єктів культурної спадщини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Базелюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. І. Борисов. – Х., 2012. – 20 с.
Базелюк В. В. Кримінальна відповідальність за незаконне проведення пошукових робіт на об'єкті археологічної спадщини, знищення, руйнування або пошкодження об'єктів культурної спадщини : дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Базелюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. І. Борисов. – Х., 2012. – 216 с.
Дрьомін В. М. Інституціональна теорія злочинності та криміналізації суспільства : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. М. Дрьомін ; Одес. нац. юрид. акад. ; наук. конс. С. В. Ківалов. – О., 2010. – 40 с.
Єремій Г. О. Звільнення неповнолітніх від кримінальної відповідальності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. О. Єремій ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. П. В. Хряпінський. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Кашкаров О.О. Кримінально-правова характеристика одержання незаконної винагороди працівником державного підприємства, установи чи організації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Кашкаров ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. М. Ігнатов. – Х., 2012. – 17 с.
Косяк Є. Л. Нормативно-правова детермінація контрабанди в Україні: характеристика та протидія : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. Л. Косяк ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. М. Литвинов. – Х., 2012. – 17 с.
Лучко С. В. Реалізація Державною кримінально-виконавчою службою України соціальної роботи із засудженими в установах виконання покарань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. В. Лучко ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. І. Г. Богатирьов. – Х., 2012. – 18 с.
Макаренко A. C. Суддівський розсуд при призначенні покарання в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / A. C. Макаренко ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. В. О. Туляков. – О., 2012. – 20 с.
Нікітін Ю. В. Протидія злочинності в системі забезпечення внутрішньої безпеки українського суспільства : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Ю. В. Нікітін ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. О. М. Костенко. – К., 2011. – 36 с.
Омельченко М. І. Кримінально-правова охорона порядку поводження з майном, на яке накладено арешт, або яке описано чи підлягає конфіскації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. І. Омельченко ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. О. О. Дудоров. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Панкратова О. В. Невыплата заработной платы, пенсий, стипендий, пособий и иных выплат (ст. 145 УК РФ): уголовно-правовой и криминологический аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Панкратова ; Кубан. гос. ун-т ; науч. рук. Л. А. Прохоров. – М., 2012. – 32 с.
Прохніцький О. В. Інформація з обмеженим доступом як предмет злочину в кримінальному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Прохніцький ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Є. В. Лащук. – К., 2011. – 20 с.
Смоленський Д. П. Групова корислива злочинність неповнолітніх: кримінологічне дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. П. Смоленський ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. О. М. Костенко. – К., 2011. – 16 с.
Стулов О. О. Реалізація принципу законності при виконанні та відбудуванні покарання у виді позбавлення волі на певний строк : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Стулов ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. О. П. Рябчинська. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Токарев А. А. Роль средств массовой информации в предупреждении преступности : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. А. Токарев ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. М. В. Королева. – М., 2012. – 30 с.
Хім'як Ю. Б. Гармонізація кримінального права України з практикою Європейського суду з прав людини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. Б. Хім'як ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. 3. А. Тростюк. – К., 2011. – 19 с.
Чеботарьова Г. В. Кримінально-правова охорона правопорядку у сфері медичної діяльності : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Г. В. Чеботарьова ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. О. М. Костенко. – [К.], 2011. – 36 с.
Яхшибекян Э. Н. Эффективность исполнения, отбывания наказания в виде обязательных работ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Э. Н. Яхшибекян ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. В. Н. Орлов. – М., 2012. – 21 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.12 Криминалистика; судебно-экспертная деятельность ; оперативно-розыскная деятельность)
Атаманов Р. С. Основы методики расследования мошенничества в сети Интернет : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. С. Атаманов ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Е. П. Ищенко. – М., 2012. – 28 с.
Барцицька А. А. Криміналістичні технології: сутність та місце в системі криміналістичної науки : автореф. дис. ... канд. юрид. / А. А. Барцицька ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. В. В. Тіщенко. – О., 2011. – 19 с.
Басай Н. М. Визнання доказів недопустимими в кримінальному процесі України: підстави, процесуальний порядок і правові наслідки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. М. Басай ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. В. В. Король. – О., 2012. – 20 с.
Василяка Д. К. Застосування оціночних понять та термінів у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. К. Василяка ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. М. Стратонов. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Кіцен Н. В. Загальні умови перевірки вироків, постанов, ухвал суду, які не набрали законної сили : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. В. Кіцен ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. Ю. П. Аленін. – О., 2011. – 20 с.
Калюга К. В. Матеріально-фіксовані носії інформації про особу злочинця та їхнє використання на початковому етапі розслідування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. В. Калюга ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. Г. Лукашевич. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Стасюк О. Л. Перегляд судових рішень у кримінальних справах Верховним Судом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Л. Стасюк ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. О. Є. Омельченко. – Ірпінь, 2012. – 17 с.
Хахановський В. Г. Теорія і практика криміналістичної інформатики : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. Г. Хахановський ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. конс. A. B. Іщенко. – К., 2011. – 28 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Быкова Т. М. Правовое положение международных неправительственных организаций, имеющих консультативный статус при межправительственных организациях : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. М. Быкова ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Л. П. Ануфриева. – М., 2012. – 32 с.
Ель-Кафарна Мухамед Салем Хассан. Особливості міжнародно-правового статусу Палестинської Автономії : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Мухамед Салем Хассан Ель-Кафарна ; НАНУкраїни, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Р. В. Губань. – К., 2012. – 20 с.
Ірінєєва В. І. Система кримінальної юстиції в Європейському Союзі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. І. Ірінєєва ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. О. В. Київець. – К., 2012. – 20 с.
Козярська А. О. Міжнародно–правове забезпечення регіональної колективної безпеки: участь і перспективи України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. О. Козярська ; наук. кер. В. М. Хонін. – К., 2012. – 16 с.
Кривак В. В. Міжнародно-правовий режим територіального моря : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Кривак ; І-нт законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. К. О. Савчук. – К., 2012. – 20 с.
Михайлова С. А. Правовое регулирование сотрудничества судебных органов по гражданским, торговым и семейным делам в рамках Европейского Союза : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. А. Михайлова ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. П. А. Калиниченко. – М., 2012. – 25 с.
Мушак Н. Б. Міжнародно-правові засади захисту та забезпечення прав людини в європейських міжнародних організаціях : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. Б. Мушак ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. В. І. Муравйов. – К., 2012. – 20 с.
Сліпченко А. В. Правовий режим "Єдиного європейського неба" : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Сліпченко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. О. М. Григоров. – К., 2012. – 16 с.
Тагиева С. Ч. кызы. Международно-правовая защита среды Каспийского моря : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Севиндж Чингиз кызы Тагиева ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. К. А. Бякишев. – М., 2012. – 31 с.
Чорнобай Д. В. Відповідальність за правомірну діяльність у міжнародному праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. В. Чорнобай ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. І. Г. Білас. – К., 2012. – 20 с.
Шелудченкова А. С. Міжнародно-правовий статус Європейського Союзу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Шелудченкова ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. В. І. Муравйов. – К., 2012. – 19 с.
12.00.12 Філософія права
Невідомий В. І. Самоорганізація правової реальності як основа легітимності конституційного законодавства : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. І. Невідомий ; наук. конс. A. M. Колодій ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2012. – 36 с.
Черниш М. О. Антисоціальна сутність та криміногенний характер маргіналізму : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. О. Черниш ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер.  О. О. Бандура. – К., 2011. – 18 с.
Педагогічні науки
13.00.04 Теорія і методика професійної освіти
Черняков В. В. Формування професійної компетентності майбутнього вчителя фізичної культури засобами педагогічних ситуацій : автореф. дис. ... канд. пед. наук / В. В. Черняков ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. О. Й. Ємець. – К., 2011. – 20 с.
Державне управління
25.00.01 Теорія та історія державного управління
Яблунівський С. В. Розвиток системи державного регулювання театральної діяльності в Україні : автореф. дис. ... канд. наук з держ. управління / С. В. Яблунівський ; Харк. регіон. ін-т держ. упр. ; наук. кер. О. Ю. Амосов. – Х., 2012. – 20 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідна робота
Актуальні питання кодифікації екологічного законодавства України : зб. тез наук. доп. учасн. "круглого столу" (9 листоп. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України, Всеукр. еколог. ліга. – Х., 2012. – 203 с.
Х625.8 (4УКР)–31 / А 43							хр, н/аб, філ. № 1, 2, ч.з. № 1
+ Повнотекст. док.
Актуальні питання кримінального процесу очима молодих дослідників : матеріали III студент. наук. конф., 16 трав. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 216 с.
Х629.3 / А 43 								хр, н/аб, філ. № 1, 2, ч.з. № 1
+ Повнотекст. док.
Актуальні проблеми держави і права : зб. наук. пр. / Одес. нац. юрид. акад. – О. : Юрид. літ., 2010, 2012.
Вип. 55. – 2010. – 712 с.
Вип. 63. – 2012. – 604 с.
Вип. 64. – 2012. – 620 с.
Х0 я54 / А 43										н/аб
Актуальні проблеми кримінального права, процесу та криміналістики : матеріали IV міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. 95–річчю з дня народж. проф. М. В. Салтевського (1917–2009) / НАПрН України [та ін.]. – О. : Фенікс, 2012. – 525 с.
Х.е(0)л0 / А 43										хр, ч.з. № 1
Актуальні проблеми права, держави та юридичної науки : матеріали міжнар. наук.-практ. інтернет–конф., 1 черв. 2012 р. : www.lex-line.com.ua Юридична лінія. – Тернопіль : ФО–П Шпак В. Б., 2012. – 130 с. – (Міжнародні науково–практичні інтернет-конференції за різними юридичними напрямками).
Х.е(0)л0 / А 43										ч.з. № 1
Актуальні проблеми приватного права в Україні : матеріали студент.-курсант. наук. конф., 27 квіт. 2012 р. / Львів. держ. ун-т. внутр. справ. – Л., 2012. – 408 с.
Х623.0 / А 43										хр
Актуальні проблеми протидії злочинам у сфері економіки : матеріали Всеукр. наук. конф., 26 берез. 2010 р. / Львів. держ. ун-т внутр. справ ; упоряд.: Ю. М. Головко, І. І. Татарин. – Л., 2010. – 348 с.
Х628.36 / А 43										хр
Боротьба з організованою злочинністю і корупцією (теорія і практика) / Рада нац. безпеки і оборони України, Міжвід. наук.-дослід. центр з пробл. боротьби з організ. злочинністю ; гол. ред. Б. В. Романюк. – К., 2009. – № 21. – 368 с.
Я52 / Б 83 											н/аб
Взаємодія слідчого зі спеціалістами експертних підрозділів ОВС у ході дослідчої перевірки: проблемні питання : матеріали наук.-практ. семінару (23 груд. 2011 р.) / Нац. акад. внутр. справ, Навч.-наук. ін-т підгот. слідчих і криміналістів. – К. : ННІПСК НАВС, 2012. – 220 с.
Х629.371 / В 40										ч.з. № 1
Державне будівництво та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2012. – Вип. 23. – 360 с.
Х620 / Д 36										хр, н/аб
+ Повнотекст. док.
Державне будівництво та місцеве самоврядування в сучасних умовах : тези доп. та наук. повідомл. IV вузів. наук.-практ. конф. студ., 7 груд. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Студент. наук. т-во. – Х., 2012. – 452 с.
Х620.612 / Д 36										ч.з. № 1
+ Повнотекст. док.
Досудове розслідування: актуальні проблеми та шляхи їх вирішення : матеріали постійно діючого наук.-практ. семінару, 19 жовт. 2012 р. / СБУ, Ін-т підгот. юрид. кадрів для СБУ НУ "ЮАУ України ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Оберіг, 2012. – Вип. 4. – 448 с.
Х629.372 / Д 70								хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб
Експертне забезпечення розслідування окремих видів злочину : матеріали наук.-практ. конф. (31 берез. 2011 р.) / Нац. акад. внутр. справ, Навч.-наук. ін-т підгот. слідчих і криміналістів. – К. : ННІПСК НАВС, 2011. – 260 с.
Х629.40 / Э 41										ч.з. № 1
Загальні проблеми правотворення в Україні : зб. тез наук.-пед. працівників, ад'юнктів, здобувачів та курсантів ф-ту екон. безпеки Львів. держ. ун-ту внутр. справ / Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2010. – 260 с.
Х.е(4УКР)л0 / З–14									ч.з. № 1
Запобігання радикалізації і тероризму: міжнародний досвід і національний вимір : зб. матеріалів "круглого столу" / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – 104 с.
Х628.371 / З–33										ч.з. № 1
Звіт про стан наукових досліджень у 2011 р. / НАПрН України, Ін-т вивч. пробл. злочинності ; уклад.: В. І. Борисов, В. С. Зеленецький, В. С. Батиргарєєва. – Х., 2012. – 112 с.
Х.е(4УКР)л2 / И 71									ДБВ
Інноваційні методи реформування правовідносин у сучасних умовах : матеріали міжнар. наук.-практ. інтернет-конф., 10 квіт. 2012 р. : www.lex-line.com.ua Юридична лінія. – Тернопіль : ФО-П Шпак В. Б., 2012. – 120 с. – (Міжнародні науково-практичні інтернет-конференції за різними юридичними напрямками).
Х.е(0)л0 / И 66										ч.з. № 1
Інноваційні напрямки вдосконалення правового захисту в Україні : матеріали міжнар. наук.-практ. інтернет-конф., 3 черв. 2010 р. : www.lex-line.com.ua Юридична лінія. – Тернопіль : ФО-П Шпак В. Б., 2010. – 81 с. – (Міжнародні науково-практичні інтернет-конференції за різними юридичними напрямками).
Х.е(0)л0 / И 66										ч.з. № 1
Іноземна мова і сучасні тенденції юридичної науки очима молодих учених : зб. тез доп. та наук. повідомл. "круглого столу", 15 квіт. 2011 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. інозем. мов № 1. – Х., 2011. – 71 с.
Ш12/17 / И 67										хр
+ Повнотекст. док.
Інтеграція права та інформатики: прикладний і змістовний аспекти : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред.: В. Г. Іванов, В. Ю. Шепітько, В. В Карасюк. – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Ч23 / И 73											 хр
Інформатизація судово-експертної діяльності : матеріали "круглого столу", 29 берез. 2012 р. / Нац. акад. внутр. справ, Навч.-наук. ін-т підгот. слідчих і криміналістів. – К. : ННІПСК НАВС, 2012. – 146 с. – (Інноваційні технології в судовій експертизі).
Х629.40 я4 / И 74										ч.з. № 1
Історія торгівлі, податків та мита : зб. наук. пр. / Держ. митна служба, Акад. митної служби України, Дніпропетр. нац. ун-т ім. О. Гончара ; гол. ред. В. В. Ченцов. – Д. : Акад. митної служби України, 2012. – № 1. – 164 с.
Х621.165.203.1 / И 90 									хр
Наукові здобутки на шляху удосконалення правової системи : матеріали міжнар. наук.-практ. інтернет–конф., 8 трав. 2009 р. : www.lex–line.com.ua Юридична лінія. Ч. 2. – Тернопіль : ФО–П Шпак В. Б., 2009. – 108 с. – (Міжнародні науково–практичні інтернет–конференції за різними юридичними напрямками).
Х.е(0)л0 / Н 34										ч.з. № 1
Організація та стан науково-дослідницької роботи Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого" у 2011 році. – Х. : Право, 2012. – 60 с.
Х.е(4УКР)л3 / О 64									ДБВ
+ Повнотекст. док.
Охорона громадського порядку під час проведення чемпіонату з футболу "ЄВРО–12" : матеріали міжнар. наук.-практ. конф., 20 трав. 2011 р. / Львів. держ ун-т внутр. справ. – Л., 2011. – 224 с.
Х621.163.04 / О–92									ч.з. № 1
Питання боротьби зі злочинністю : зб. наук. пр. / НАПрН України, НЮАУ ім. Ярослава Мудрого, Ін-т вивч. пробл. злочинності НАПрН України. – Х. : Право, 2011–2012.
Вип. 21. – 2011. – 308 с.
Вип. 22. – 2011. – 296 с.
Вип. 23. – 2012. – 334 с. 
Х628.32 я54 / П 35								з/п, н/аб, філ. № 1, хр
+ Повнотекст. док.
Порівняльне правознавство : тези доп. учасн. "круглого столу", 22 трав. 2009 р. / Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2009. – 272 с.
Х081 / П 59										ч.з. № 1
Правове регулювання релігійного життя: історія, сучасність, перспективи : матеріали IV міжнар. "круглого столу" (Харків, 16 груд. 2011 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : ФОП Корецька Л.О., 2011. – 197 с.
Э211.5 / П 68										хр
+ Повнотекст. док.
Правові та політичні проблеми сучасності : матеріали наук.-практ. конф., Луцьк, 22 квіт. 2012 р. / Global academy of leadership, Academy of open society security. – К. : Вид. Ліпкан О.С. , 2012. – 96 с.
Х.е(4УКР)л0 / П 68									ч.з. № 1
Проблеми правотворчості очима науковців : матеріали міжнар. наук.-практ. інтернет–конф., 9 лют. 2010 р. : www.lex-line.com.ua Юридична лінія. Ч. 3. – Тернопіль : ФО-П Шпак В. Б., 2010. – 82 с. – (Міжнародні науково-практичні інтернет-конференції за різними юридичними напрямками).
Х.е(0)л0 / П 78										ч.з. № 1
Психологічні аспекти національної безпеки : тези доп. учас. V міжнар. наук.-практ. конф., 27–28 жовт. 2011 р. / Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2011. – 152 с.
Х621.162 / П 86										ч.з. № 1
Реформування районного органу внутрішніх справ : матеріали "круглого столу" (Київ, 26 трав. 2011 р.) / Нац. акад. внутр. справ, Каф. упр. в ОВС. – К. : Вид. Ліпкан О.С. , 2011. – 168 с.
Х621.163 / Р 45										хр
Розвиток законодавства про працю і соціальне забезпечення: здобутки і проблеми : прогр. IV Міжнар. наук.-практ. конф. (Харків, 5–6 жовт. 2012 р.) / НУ "Юрид. акад. України ім. Я. Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 32 с.
Х627 / Р 64										хр
+ Повнотекст. док.
Судова експертиза в сучасних умовах: проблеми теорії та практики : зб. доп. студент. наук.-практ. семінару / Луцьк. Ін-т розвитку людини ун-ту "Україна". – Луцьк, 2012. – 27 с.
Х629.341.3 / С 89										хр
Тези доповідей та повідомлень учасників VI конференції "Школа професійної майстерності" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 87 с.
Х.е(4УКР)л0 / Т 29									хр
+ Повнотекст. док.
Юридична осінь 2012 року : зб. тез доп. та наук. повідомл. учасн. Всеукр. наук.-практ. конф. молодих учених та здобувачів (13 листоп. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 320 с.
Х.е(4УКР)л0 / Ю 70							хр, н/аб, філ. № 1, 2, ч.з. № 1
+ Повнотекст. док.
Теорія держави і права
Кельман М.С. Методологічні проблеми теорії держави та права : курс лекцій / М. С. Кельман ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2010. – 124 с.
Х00в6 / К 34										хр
Медведчук В. В. Громадянське суспільство: український вибір : монографія / В. В. Медведчук. – К. : Логос, 2012. – 568 с.
Х061.091 / М 42										хр
Правовая система Украины: история, состояние и перспективы : в 5 т. / НАПрН Украины. – Х. : Право, 2011. 
Т. 1 : Методологические и историческо-теоретические проблемы формирования и развития правовой системы Украины. – 896 с.
Т. 2 : Конституционные основы правовой системы Украины и проблемы ее совершенствования. – 632 с.
Т. 3 : Гражданско-правовые науки. Частное право. – 680 с.
Т. 4 : Методологические основы развития экологического, земельного, аграрного и хозяйственного права. – 480 с.
Т. 5 : Уголовно-правовые науки. Актуальные проблемы борьбы с преступностью в Украине. – 480 с.
Х062.06 / П 68										хр
Програма навчальної дисципліни "Нормопроектувальна техніка та державна реєстрація нормативних актів" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г.Серьогіна, О. Ю. Лялюк, М. О. Петришина. – Х., 2012. – 8 с
Х062.031 р / П 78 						хр, н/аб, ч.з. № 1, 2, студ. аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Порівняльне правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Петришин, С. П. Погребняк, Д. В. Лук'янов. – Х. : Право, 2012. – 8 с.
Х081 р / П 78 								хр, н/аб, ч.з. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Юридична деонтологія" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Петришин, Г. О. Христова, О. О. Уварова. – Х. : Право, 2012. – 8 с.
Х р / П 78									хр, н/аб, ч.з. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Ситар І. М. Правові системи сучасності (західна традиція права) : навч. посіб. / І. М. Ситар ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2009. – 408 с.
Х081 я7 / С 41										хр
Уварова О. О. Принципи права у правозастосуванні: загальнотеоретична характеристика : монографія / О. О. Уварова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : МАДРИД, 2012. – 196 с.
Х062.02 / У 18						хр, н/аб, філ. № 1, 2, ч.з. № 1, Полт. ф-т
+ Повнотекст. док.
Фулей Т. Розробка проектів нормативно-правових актів відповідно до методики вирішення проблем / Т. Фулей, Л. Лукас, Л. Сайц ; Прогр. сприяння Парламенту II, Прогр. розвитку законотворчої політики. – К. : ФОП Москаленко О. М., 2012. – 180 с.
Х062.031 / Ф 95										хр
Шевченко A. Є. Обставини, що виключають юридичну відповідальність : монографія / A. Є. Шевченко, В. В. Соловйова, О. Л. Стрельник. – Донецьк : Юго-Восток, 2011. – 178 с.
Х062.08 / Ш 37										хр
Історія держави і права
Програма навчальної дисципліни "Основи римського приватного права" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисова, Л. М. Баранова. – Х., 2012. – 15 с.
Х2(0)323-62 р / П 78 		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ. аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Статут Вялікага княства Літоускага 1588 : юбілейнае выданне / Белврускі дзяржауны універсітэт, Юрыдычны факультэт ; транскрыпцыя тэксту падрыхтавана: С. А. Балашенка, Т. І. Доунар, Л. Л. Голубева. – Репр. воспроизвед. изд. – Мінск : Прынткорп, 2009. – 612 с.
Х2(2)436-3 / С 78										 ОРК
Шигаль Д. А. Історія держави і права зарубіжних країн : курс лекцій / Д. А. Шигаль. – 3–е вид., переробл., допов. та випр. – Х. : ФІНН, 2012. – 320 с.
Х2(0) я7 / Ш 55								н/аб, , філ. № 1, ч.з. №1, 2
Конституційне право
100 днів нового українського Омбудсмана / упоряд. Л. М. Коваль. – Х. : Права людини, 2012. – 152 с.
Х620.34 / С 81										хр, н/аб
Актуальные проблемы публичного права в Германии и России / Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина, Самар. юрид. ин-т ФСИН России, Ун-т Потсдама, Юрид. ф-т ; отв. ред.: Е. И. Козлова, В. И. Фадеев. – М. : Элит, 2011. – 344 с.
Х620(4РОС) / А 43									хр
Верховна Рада України шостого скликання / Верхов. Рада України. – К. : Парлам. Вид-во, 2012. – Т. 21 : Шоста сесія, 17 червня – 6 липня 2010 р. : стеногр. звіт. – 760 с.
Х620.611.22 (4УКР) / В 36								хр
Доступ до архівних документів: законодавство і практика / упоряд. Є. Ю. Захаров. – Х. : Права людини, 2010. – 416 с.
Х620.323 / Д 70										хр, н/аб
Закон України про вибори народних депутатів України : за станом на 27 січ. 2012 р. : офіц. вид. / Верхов. Рада України. – К. : Парлам. вид–во, 2012. – 192 с.
Х620.5 –32 / З–19					хр, н/аб, філ. № 1, 2, ч.з. № 1, 2, Крим., Полт. ф-т
Забезпечення доступу до публічної інформації як стратегічний пріоритет державної політики України : аналіт. доп. / О. А. Корнієвський [та ін.]. – К. : НІСД, 2012. – 72 с.
Х620.323 / З–12 										хр
Закон України про вибори народних депутатів України : станом на 11 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 164 с.
Х620.526.2-32 / З–19 									хр
Конституція України : прийнята на п'ятій сес. Верхов. Ради України 28 черв. 1996 р. – К. : Одіссей, 2010. – 56 С. – (Закони України).
Х620.12(4УКР) / К 65								філ. № 1, 2, ч.з. № 1
Конституція України : норм. док. з урахуванням останніх змін в ред. станом на 24.02.2011 р. – Суми : ВВП НОТІС, 2011. – 48 с.
Х620.12(4УКР) / К 65								Крим., Полт. ф-т
Невідомий В. І. Самоорганізація правової реальності та легитимність основного закону : монографія / В. І. Невідомий ; Київ. нац. торг.-екон. ун-т. – К. : Київ. нац. торг.-екон. ун-т, 2012. – 376 с.
Х620.12.04(4УКР) / Н 40									хр
Організація державної влади в Україні : зб. нормат.-правов. актів станом на 01.10.2012 р. / упоряд.: П. М. Любченко, К. Є. Соляннік, Л. В. Челомбітько. – Х. : Юрайт, 2012. – 368 с.
Х620.611-32 / О–64 									ч.з. № 1
Організація місцевого самоврядування в Україні : зб. нормат.-правов. актів станом на 01.10.2012 р. / упоряд.: П. М. Любченко, К. Є. Соляннік, Л. В. Челомбітько. – Х. : Юрайт, 2012. – 296 с.
Х620.612 (4УКР–4ХАР)-32 / О–64 							ч.з. № 1
Програма навчальної дисципліни "Конституційні засади свободи інформації" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" для студ. 5 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Х620.323 р / П 78 						хр, ч.з. № 1, н/аб, студ. аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Конституційне право України" : (галузь знань 0304 "Право", за освіт.-кваліф. рівнем "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш, Т. М. Слінько, О. Г. Кушніренко. – Х., 2012. – 11 с.
Х620 р / П 78			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ. аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Конституційно-правовий статус об'єднань громадян в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с.
Х620.323.1 р / П 78 					хр, ч.з. № 1, н/аб, студ. аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Права і свободи людини та громадянина" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство" для студ. 5 курсу заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х620.32р / П 78					хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ. аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Рябошапко Г. Суверенітет в Україні: від радянської Федерації – до незалежної держави : монографія / Г. Рябошапко. – Л. : Простір-М, 2012. – 520 с.
Х620.420.01(4УКР) / Р 98 									хр
Скрипнюк В.М. Розвиток системи державної влади в Україні: конституційно–правові аспекти : монографія / В. М. Скрипнюк ; наук. ред. В. В. Медведчук. – К. : Логос, 2010. – 504 с.
Х620.6 / С 45										хр
Адміністративне право
Бандурка О. М. Вибране : у 4 т. : присвяч. 75-річчю / О. М. Бандурка. – Х. : Скорпион ЛТД, 2012. – Т. 4 : Теорія і практика управління органами внутрішніх справ України : монографія. – 756 с.
Х.я4 + Х621.163 / Б 23 									хр
Дерев'янко І. М. Слідство спецслужби: історія, сучасність, перспективи / І. М. Дерев'янко. – К. : Либідь, 2012. – 572 с. : ілюстр.
Х621.162-1 / Д 36										 хр
Добкін М. М. Місцеві державні адміністрації України: становлення, розвиток та функціонування : монографія / М. М. Добкін. – Х. : Золота миля, 2012. – 567 с.
Х621.011.2 / Д 55										хр
Закон України "Про правила етичної поведінки". – К. : Прогр. сприяння Парламенту II, 2012. – 8 с.
Х621.022 / З–19										ч.з. № 1
Закон України "Про регулювання містобудівної діяльності". – Х. : Одіссей, 2011. – 72 С. – (Закони України).
Х621.143 –32 / З–19									ч.з. № 1, 2
Коломоєць Т. О. Система принципів державної служби як базових положень підгалузі адміністративного права: теоретико-правовий та нормативний аспекти : монографія / Т. О. Коломоєць, М. О. Германюк. – Запоріжжя : ЗНУ, 2012. – 214 с.
Х621.02 / К 61										хр
Коломоєць Т. О. Феномен адміністративного затримання як заходу адміністративного припинення : монографія / Т. О. Коломоєць, А. В. Столітній. – Запоріжжя : ЗНУ, 2012. – 216 с.
Х621.033 / К 61										хр
Кравчук В. М. Громадські організації і держава: взаємовідносини в умовах формування громадянського суспільства в Україні (теоретико-правові аспекти) : монографія / В. М. Кравчук ; Тернопіл. нац. екон. ун-т. – Тернопіль : Терно-граф, 2011. – 260 с.
Х621.012 / К 77 										хр
Кузніченко С. О. Надзвичайні адміністративно-правові режими: зарубіжний досвід та українська модель : монографія / С. О. Кузніченко ; Одес. держ. ун-т внутр. справ, Крим. юрид. ін-т. – Сімф. : Кримнавчпеддержвидав, 2009. – 500 с.
Х621.163.049 / К 89									 хр
Мазепа М. М. Правоохоронна діяльність Державної служби охорони при МВС України : монографія / М. М. Мазепа ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; за заг. ред. О. М. Бандурки. – Х. : Золота миля, 2012. – 280 с.
Х621.163.04 / М 13									хр
Моніторинг незаконного насильства в органах внутрішніх справ України (2004–2011 р.) / О. А. Мартиненко [та ін.]. – Х. : Права людини, 2011. – 226 с.
Х621.163 / М 77										хр, н/аб
Науково-практичний коментар Закону України "Про службу безпеки України" / СБУ, Нац. акад. СБУ, Київ. регіон. центр НАПрН України. – К. : НВЦ Нац. акад. СБ України, 2012. – 312 с.
Х621.162 –32.23 / Н 34									хр
Поляков С. Ю. Адміністративно-правові засади забезпечення законності та правопорядку у Збройних силах України : монографія / С. Ю. Поляков ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. конс. Ю. П. Битяк. – Х. : Право, 2012. – 256 с.
Х621.161 / П 54									хр, н/аб, філ. № 1
Права людини в діяльності української міліції – 2011 / Асоц. укр. моніторів з дотримання прав людини в діяльності правоохоронних органів ; заг. ред. О. А. Мартиненко. – Х. : Права людини, 2011. – 354 с.
Х621.163 / П 68										н/аб, хр
Програма навчальної дисципліни "Адміністративна відповідальність" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Спеціаліст", спец. 7.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Зуй. – Х., 2012. – 12 с.
Х621.033.2 р / П 78		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Розгляд судами адміністративних справ" : (галузь знань 0304 "Право", спец. 8.0304011 "Правознавство", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Н. Б. Писаренко, В. А. Сьоміна. – Х., 2012. – 8 с.
Х621.074 / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Шаповал Р. В. Освітня діяльність в Україні: адміністративно-правове дослідження : монографія / Р. В. Шаповал. – Х. : Золота миля, 2011. – 347 с.
Х621.151 / Ш 24							хр, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф–т
Шевченко А. Є. Історія органів внутрішніх справ України на транспорті : монографія : в 3 кн. / A. Є. Шевченко ; Донец. юрид. ін-т МВС України. – Донецьк : ВД Кальміус, 2011. – Кн. 1 : Правові основи діяльності органів внутрішніх справ УРСР на транспорті у першій половині XX ст. – 664 с.
Х621.163.1 (4УКР)-1 / Ш 37								хр
Інформаційне право
Коваленко Л. П. Теоретичні проблеми розвитку інформаційного права України : монографія / Л. П. Коваленко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Х621.153 / К 56										хр
Нестеренко О. В. Інформація в Україні: право на доступ / О. В. Нестеренко. – Х. : Акта, 2012. – 308 с.
Х621.153 + Х620.323 / Н 56 						хр, н/аб, ч. з. № 1, філ. № 2
Фінансове право
Очерки бюджетно-правовой науки современности : монография / Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина ; под общ. ред.: Е. Ю. Грачева, Н. П. Кучерявенко. – М. ; Х. : Право, 2012. – 512 с.
Х622.1 / О–95										хр
Податковий кодекс України : із змінами і допов. : наук.-практ. комент. : у 3 ч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України ; за ред.: М. П. Кучерявенко, І. Х. Темкіжев. – Х. : Право, 2012.
Ч. 1. – 810 с.
Ч. 2. – 826 с.
Х622.2–324 / П 44										ч.з. № 1
Податковий кодекс України : станом на 1 верес. 2011 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2011. – 664 с.
Х622.2-324 / П 44 										філ. № 2
Податковий кодекс України : наук.-практ. коментар : із змінами і допов. : у 3 ч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України ; за ред.: М. П. Кучерявенко, І. Х. Темкіжев. – Х. : Право, 2012 – Ч. 3. – 2012. – 608 с.
Х622.2–324 / П 44 									ч. з. № 1
Угровецький О. П. Система оподаткування в Україні: становлення, реформування, адміністрування : монографія / О. П. Угровецький. – Х. : Золота миля, 2009. – 328 с.
Х622.2 / У 27										хр
Чернадчук В. Д. Бюджетні правовідносини в Україні: поняття, класифікація та особливості структури : монографія / В. Д. Чернадчук. – Суми : Університетська книга, 2011. – 172 с.
Х622.1 / Ч–49 										хр
Цивільн право
Shchokina Y. A Doing business in Ukraine: legal guidebook for foreign investor / Y. A Shchokina, A. S. Shumilov, Y. V Shchokin ; translated I. I. Velykoivanenko ; United Legal Group Association UL Group. – Kiev : UL Group, 2012. – 212 с.
Х623.171 / S53										з/п
Підприємницьке право
Гришина Я. С. Социальное предпринимательство как инновационно–правовая модель обеспечения социально–имущественных потребностей : монография / Я. С. Гришина ; под ред. Н. А. Баринов. – Саратов : Слово, 2012. – 164 с.
Х623.18 (4РОС) / Г 85									хр
Перевірка суб'єктів підприємницької діяльності: що потрібно знати? : матеріали інформ. відеолекторію на тему "Методика поводження в кризових ситуаціях: перевірка" / Луцьк. Ін-т розвитку людини ун-ту "Україна". – Луцьк, 2012. – 24 с.
Х623.18 / П 27										хр
Зобов’язальне право
Договір як універсальна правова конструкція : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: А. П. Гетьман, В. І. Борисова. – Х. : Право, 2012. – 432 с. – (Харківська правова школа).
Х623.204 / Д 59 										хр
Кучеренко І. М. Житлова політика України: сучасність і майбутнє : монографія / І. М. Кучеренко, О. Ю. Кучеренко, І. В. Запатріна. – К. : СВЖУ, 2012. – 304 с.
Х623.211.33 / К 95										 хр
Лукасевич-Крутник І. С. Договір підряду на проведення проектних та пошукових робіт : монографія / І. С. Лукасевич-Крутник. – Тернопіль : Екон. думка ТНЕУ, 2012. – 178 с. 
Х623.211.61 / Л 84										хр
Лютий І. О. Іпотека : навч. посіб. / І. О. Лютий, В. І. Савич, О. М. Калівошко. – К. : Знання, 2011. – 445 с. – (Вища освіта ХХІ століття).
Х623.208.32 / Л 96										хр
Право інтелектуальної власності
Програма навчальної дисципліни "Митне регулювання захисту прав інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелектуал. власність") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Я. Настюк, В. В. Зуй, О. Т. Зима. – Х., 2012. – 15 с.
Х623.3 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Спадкове право
Печеный О. П. Наследственное право : практ. коммент. к Гражд. кодексу Украины / О. П. Печеный. – Х. : Фактор, 2012. – 368 с.
Х623.8-324.23 / П 31 									хр
Господарське право
Андрощук Г. О. Конкурентне право: захист від недобросовістної конкуренції : наук.-практ. вид. / Г. О. Андрощук, С. В. Шкляр ; НАПрН України, НДІ інтелект. власності, Всеукр. громад. орг. "Асоц. протидії недобросовісній конкуренції", Адвокат. об-ня "Arzinger". – К. : Юстініан, 2012. – 472 с.
Х623.912 / А 66 										хр
Господарський кодекс України : станом на 11 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 216 с.
Х623.9 –324 / Г 72										ч.з. № 1, 2
Господарський кодекс України : станом на 12 жовт. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 216 с.
Х623.9-324 / Г 72 										філ. № 2
Екологічне право
Шеховцов В. В. Правове регулювання права приватної власності на об'єкти тваринного світу в Україні : монографія / В. В. Шеховцов. – Х. : ФІНН, 2010. – 200 с.
Х625.805 / Ш 54 										хр
Сімейне право
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Цивільне та сімейне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полтав. юрид. ін-т ; уклад.: В. М. Балюк [та ін.]. – Харків ; Полтава, 2012. – 36 с.
Х623 р / З–13 									хр, навч. від., Полт. ф-т
+ Повнотекст. док.
Радченко Б. Є. Інститути громадянського суспільства у захисті прав дитини / Б. Є. Радченко, І. Дубровський ; Ін-т соц. безпеки України ; заг. ред. В. С. Бондаренко. – Х. : Вид. Коваленко В. Ф., 2012. – 144 с.
Х624.425 / Р 15										хр
Аграрне (сільськогосподарське) право
Семчик В. І. Навчаючись, навчаю... : вибр. пр. : до 85-річчя від дня народж. / В. І. Семчик ; НАН України, Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького ; відп. ред. О. О. Семчик ; наук. конс. Ю. С. Шемшученко. – К. : Спринт-Сервіс, 2012. – 596 с.
Я4 (4УКР) / С 30									 хр
Трудове право
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Трудове право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полтав. юрид. ін-т ; уклад. М. М. Грекова. – Харків ; Полтава, 2012. – 33 с.
Х627 р / З–13									хр, навч. від., Полт. ф-т
+ Повнотекст. док.
Кодекс законів про працю України : станом на 20 серп. 2012 р. (відповідає офіц. тексту). – Х. : Одіссей, 2012. – 104 с. – (Закони України).
Х627 –324 / К 57 										ч. з. № 1
Кодекс законів про працю України ; Постанови пленуму Верховного Суду з питань трудового права : станом на 4 трав. 2012 р. – Х. : Право, 2012. – 160 с.
Х627–324 / К 57										ч. з. № 1
Трудовой кодекс Российской Федерации : по состоянию на 1 окт. 2009 г. – М. : Проспект, 2009. – 207 с.
Х627 (4РОС) / Т 78										хр
Кримінальне право
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Кримінальне право України" (Загальна частина) : відповідно до вимог ECTS : для студ. 2 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 136 с.
Х628.10р / Н 15				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Кримінальне право України" (Особлива частина) : відповідно до вимог ECTS : для студ. 3 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 136 с.
Х628.10р / Н 15				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Оболенцев В. Ф. Правоотношения как объекты правовой охраны: содержание и количественные характеристики (по материалам статей разделов 1–6 Особенной части Уголовного кодекса Украины) / В. Ф. Оболенцев. – Х. : ФЛП Иолтуховский В. Л., 2009. – 230 с.
Х628.11 / О 21 										хр
Кримінологія
Андрушко П. П. Реформа українського антикорупційного законодавства у світлі міжнародно–правових зобов'язань України / П. П. Андрушко. – К. : Атіка, 2012. – 332 с.
Х628.38 / А 66										хр
Закон України про засади запобігання і протидії корупції : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 24 с.
Х628.38–32 / З–19										ч.з. № 1, 2
Програма навчальної дисципліни "Кримінологія" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Голіна, Б. М. Головкін, О. Ю. Шостко. – Х., 2012. – 18 с.
Х628.3 р / П 78			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Кримінально-виконавче право
Автухов К. А. Особливості діяльності окремих підрозділів кримінально-виконавчої системи : навч. посіб. / К. А. Автухов, О. В. Ткачова, І. С. Яковець ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. А. Х. Степанюка. – Х. : Право, 2012. – 152 с.
Х628.402 я73 / А 22 			хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Романов М. В. Звільнення від відбування покарання : навч. посіб. / М. В. Романов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 90 с.
Х628.418 / Р 69										хр, філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Система судових органів
Закон України про адвокатуру та адвокатську діяльність : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 56 с.
Х629.08 –32 / З–19									ч.з. № 1, 2
Кирилюк Р. І. Державна судова адміністрація України як суб'єкт забезпечення діяльності судів : монографія / Р. І. Кирилюк ; за наук. ред. А. О. Селіванов. – К. : Логос, 2012. – 188 с.
Х629.01 / К 43										хр
Конституційний суд України: рішення, висновки / Конституц. суд України. – К. : Логос, 2011. – Кн. 10 : 2010 / відп. ред. А. С. Головін ; уклад.: К. О. Пігнаста, О. І. Кравченко. – 431 с.
Х629.015.2 (4УКР) / К 65									хр
Городовенко В. В. Принципи судової влади : монографія / В. В. Городовенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 448 с.
Х629.01 / Г 70										 хр, н/аб
Масюк В. В. Секреты практической юриспруденции / Василий Масюк. – Х. : Право, 2012. – 232 с.
Х629.08 / М 32 										хр, н/аб
Організція судових та правоохоронних органів : нормат. акти / упоряд. А. В. Лапкін. – Х. : Право, 2012. – 390 с.
Х629.0 / О–64										 хр
Система органів прокуратури
Закон України про прокуратуру : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 40 с.
Х629.1(4УКР)–32 / З–19									ч.з. № 1, 2
Цивільний процес
Масюк В. В. Позовна заява: алгоритм складання та подавання / В. Масюк. – Х. : Право, 2012. – 76 с.
Х629.215 / М 31										хр, н/аб
Матеріали для практичних занять з навчальної дисципліни "Виконавче провадження" : для студ. ф–ту № 8 заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Д. М. Сібільов. – Х., 2012. – 22 с.
Х629.217.7 р / М 34						хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Матеріали для практичних занять з навчальної дисципліни "Провадження у справах до судового розгляду" : для студ. ф-ту № 8 заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. К. В. Гусаров. – Х., 2012. – 24 с.
Х629.217.3 р / М 34						хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Цивільний процес" : (відповідно до вимог ECTS) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 168 с.
Х629.2 р / Н 15 			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Спогади про майбутнє : історія створення госп. суду Запоріз. обл. : 20 років / редкол.: О. І. Немченко [та ін.]. – Запоріжжя : Кераміст, 2011. – 194 с.
Х629.221.1 / С 73 										хр
Степанова Т. В. Хозяйственный процесс Украины в схемах : учеб. пособие / Т. В. Степанова. – Изд. 4-е, обновл. и доп. – Одесса : Атлант, 2012. – 146 с.
Х629.221 / С 79										хр
Цивільний процесуальний кодекс України : станом на 20 квіт. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 208 с.
Х629.2–324 / Ц 57 									ч. з. № 1
Кримінальний процес
Альтернативні триманню під вартою запобіжні заходи на стадії досудового розслідування : метод. матеріал. – К. : American Bar Association, 2012. – 67 с.
Х629.35 / А 58										хр
Бандурка О. М. Вибране : у 4 т. : присвяч. 75-річчю / О. М. Бандурка. – Х. : Скорпион ЛТД, 2012. – Т. 2 : Слідчий – моя професія ; Оперативно-розшукова діяльність : підручник. – Ч. 1. – 609 с.
Х.я4 + Х629.372.201.3 + Х629.429 / Б 23							хр
Вступ до Кримінального процесуального кодексу України : метод. матеріал. – К. : American Bar Association, 2012. – 32 с.
Х629.3 я7 / В 85										хр
Галаган В. І. Встановлення процесуального статусу окремих осіб, які беруть участь у досудовому провадженні : монографія / В. І. Галаган, О. М. Калачова. – Луганськ : Рєзніков В. С., 2012. – 211 с.
Х629.372.207 / Г 15									 хр
Галаган В. І. Проведення ексгумації трупа у кримінальному судочинстві України : монографія / В. І. Галаган, М. Й. Кулик. – Луганськ : СПД Рєзніков, 2012. – 196 с
Х629.372.207.19 / Г 15 									хр
Галаган В. І. Процесуальний порядок і тактика одержання зразків для експертного дослідження у кримінальному судочинстві України : монографія / В. І. Галаган, О. В. Козак. – Донецьк : Промінь, 2012. – 240 с.
Х629.341.3 / Г 15 										хр
Зеленецкий В. С. Свод монографических работ новой научной напрвленности / В. С. Зеленецкий ; НАПрН Украины, Ин–т изуч. пробл. преступности. – К. : Истина, 2012. – 776 с.
Х629.3 / З–48										хр
Кримінальний процесуальний кодекс України : наук.-практ. комент. / за заг. ред.: В. Г. Гончаренко, В. Т. Нор, М. Є. Шумило. – К. : Юстініан, 2012. – 1224 с.
Х629.3 (4УКР)-32.23 / К 82								 хр
Паншин О. І. Актуальні проблеми досудовго провадження у кримінальному процесі України : монографія / О. І. Паншин. – Х. : Кроссроуд, 2009. – 164 с.
Х629.372.207 / П 16								 хр, н/аб, філ. № 1, 2
Стовба О. В. Оскарження в суді постанови про порушення кримінальної справи: коментарі та судова практика / О. В. Стовба. – 2-е вид., випр. та допов. – Х. : Прапор, 2011. – 295 с.
Х629.371 / С 81 										хр
Сычева О. А. Тактика судебного следствия : монография / О. А. Сычева ; науч. ред. С. Ю. Якушин. – Ульяновск : Вектор-С, 2012. – 240 с.
Х629.374.072 (4РОС) / С 95								хр
Криміналістика
Коросташова Т. О. Курс лекцій з криміналістики / Т. О. Коросташова, Ю. О. Ланцедова, О. С. Тунтула ; Чорномор. держ. ун-т ім. П. Могили. – Миколаїв : Вид-во ЧДУ ім. П. Могили, 2012. – (Авторська лекція).
Вип. 16 : Основи мікрооб'єктології. – 36 с.
Вип. 17 : Основи роботи із особистісними і речовими джерелами антикримінальних відомостей. – 32 с.
Вип. 18 : Основи слідознавства. – 44 с.
Вип. 19 : Основи одорології. – 56 с. 
Х629.4я7 / К 68										хр
Курс лекцій з криміналістики / Є. В. Кириленко [та ін.] ; Чорномор. держ. ун-т ім. П. Могили. – Миколаїв : Вид-во ЧДУ ім. П. Могили, 2012. – (Авторська лекція).
Вип. 15 : Періодизація розвитку, поняття, система, дисциплінарні зв'язки і дидактичні основи. – 64 с.
Вип. 20 : Основи зброєделіктики. – 36 с.
Х629.4 я7 / К 93										хр
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Загальна методика експертного дослідження" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.427 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Криміналістичні експертизи в системі судово–експертних досліджень: поняття і види" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 23 с.
Х629.40 р / Н 15							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Правові та організаційні засади призначення і проведення судових експертиз" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 19 с.
Х629.427 р / Н 15							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судовий експерт: поняття, правовий статус, професіограма" : (галузь занань 0304 "Право, освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.] . – Х., 2012. – 44 с.
Х629.40 + Х629.341.3 / Н 15					 хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Балістична експертиза" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 17 с.
Х629.414 р / П 78 							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Відеофонографічна експертиза" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.415 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Експертиза холодної зброї" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 10 с.
Х629.411 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Криміналістичні експертизи в системі судово-експертних досліджень: поняття і види" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Х629.40 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Матеріалознавчі експертизи" (експертиза матеріалів, речовин та виробів з них) : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 11 с.
Х629.40 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Оплата послуг з проведення експертиз та порядок оподаткування отриманних доходів" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с.
Х629.40 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Портретна експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Х629.411 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Правові та організаційні засади призначення і проведення судових експертиз" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.40 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Практикум з криміналістики" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Х629.4 р / П 78			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Розслідування злочинів у сфері господарської діяльності" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько, О. В. Курман, А. Д. Марушев. – Х., 2012. – 12 с.
Х629.431.6 р / П 78						хр, ч.з. № 1, н/аб, навч. від., філ. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Судовий експерт: поняття, правовий статус, професіограма" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 13 с.
Х629.40 / П 78 								хр, ч.з. № 1, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Фототехнічна експертиза" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.412 р / П 78								хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Степанюк Р. Л. Криміналістичне забезпечення розслідування злочинів, вчинених у бюджетній сфері України : монографія / Р. Л. Степанюк ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х. : НікаНова, 2012. – 382 с.
Х629.431.6 / С 79										хр
Судова бухгалтерія
Програма навчальної дисципліни "Судова бухгалтерія" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство" для студ. ден. та заоч. форм навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. М. Глібко [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Х629.6 р / П 78 			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Філософія права
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Філософія права" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с.
Ю666.7 р / Н 15 			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Філософські проблеми правового виховання" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с.
Ю666.7 р / Н 15			 хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Держава і право зарубіжних країн
Альбрехт П.-А. Забытая свобода. Принципы уголовного права в европейской дискуссии о безопасности / П.-А. Альбрехт ; пер. с нем. Г. Г. Мошака. – 2-е изд. – Х. : Право, 2012. – 184 с.
Х881.0 / А 56										 хр
Програма навчальної дисципліни "Державне (конституційне) право зарубіжних країн : (галузь знань 0304 "право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. : С. Г. Серьогіна, К. О. Закоморна. – Х., 2012. – 10 с.
Х80 р / П 78 			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Пухтецька A. A. Європейські принципи адміністративного права : монографія / A. A. Пухтецька. – К. : Ін-т держави і права НАН України, 2012. – 237 с
Х81 / П 90 										хр
Хамедов И. А. Административное право Республики Узбекистан. Общая часть : учебник / И. А. Хамедов, Л. Б. Хван, И. М. Цай ; Ун-т мировой экономики и дипломатии, Ташкент. гос. юрид. ин-т. – Ташкент : Konsauditinform–Nashr, 2012. – 592 с.
Х810 (5УЗБ) я73 / Х 18									хр
Problemy prawa wyborczego Polski i Ukrainy = [Проблемы избирательного Права Польши и Украины] : materialy drugiego posiedzenia Polsko-Ukrainskiego Klubu Konstytucjonalistow (Sieniawa 29 wrzesnia – I pazdziernika 2008 r.) / ed.: W. Skrzydio, W. Szapowal, K. E. Eckhardt. – Przemysl ; Pzeszow : Wyzsza Szkola Prawa I Administracji, 2010. – 200 с.
Х80(4ПОЛ) / P93 										ч. з. № 3
Міжнародне право
Бурлак О. В. Міжнародні стандарти щодо статусу і функціонування національних установ із захисту і заохочення прав людини : монографія / О. В. Бурлак ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького, Київ. ун-т права. – Івано-Франківськ : Симфонія форте, 2012. – 212 с.
Х911.36 / Б 91										хр
Головченко В. І. Дипломатична історія України (1923–1993 роки) : навч. посіб. / В. Головченко, В. Матвієнко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2012. – 239 с.
Х913.1–1 я7 / Г 61										хр
Кечкеметі Ш. Доступ до архівів : путівник для імплементації рекомендації № R (2000) 13 щодо Європейської політики доступу до архівів / Ш. Кечкеметі, І. Секей. – Х. : Права людини, 2010. – 144 с.
Х916.62 / К 37										хр, н/аб

Соціологія. Соціологічні науки
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Конфліктологія" : метод. поради та завдання : галузі знань: 0304 "Право",  0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. : М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 26 с.
С55.7 р / И 60 			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Людський розвиток в Україні: соціальні та демографічні чинники модернізації національної економіки : колект. моногр. / НАН України, Ін-т демографії та соц. дослідж. ім. М. В. Птухи ; [за ред. Е. М. Лібанової]. – К., 2012. – 320 с.
С73(4УКР) / Л 93										 хр
Малиновська О. А. Урізноманітнення складу населення України під впливом міжнародної міграції: виклики та шляхи реагування : аналіт. доп. / О. А. Малиновська ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – 56 с.
С73(4УКР) / М 19										 хр
Програма навчальної дисципліни "Конфліктологія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.0302.02 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін, Л. М. Герасіна. – Х., 2012. – 11 с.
С55.7 р / П 78			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Cохань Л. В. Искусство жизнетворчества. Предназначение. Жизнетворчество. Судьба : социолог. очерки, соц.-психолог. эссе, интервью, глоссарий / Л. В. Сохань ; НАН Украины, Ин-т социологии. – К. : ИД Бураго Д., 2010. – Т. 2. – 576 с.
С55.35 / C 68										хр
Український соціум: соціально-політичний аналіз сучасності та майбутнього : зб. тез V студент. наук. міжвуз. конф., 1 груд. 2009 р. / НЮАУ ім. Ярослава Мудрого, Харк. асоц. політологів. – Х., 2009. – 165 с.
С50 / У 45											 хр
Український соціум: соціально-політичний аналіз сучасності та прогноз майбутнього : зб. тез XI Всеукр. студент. наук.-практ. конф., 29 листоп. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Харк. асоц. політологів. – Х., 2012. – 372 с.
С50 / У 45 											хр
Історія. Історичні науки
Беззаконню і зраді не може бути виправдання. Мовою документів. За відновлення історичної правди / ред. рада: П. М. Симоненко [та ін.]. – К. : Бізнесполіграф, 2012. – 76 с. – (Громадська бібліотека). –
Прим. : Укази Президії Верховної Ради "Про тимчасове припинення діяльності Компартії України", "Про заборону діяльності Компартії України".
Т3(4УКР)62 / Б 39 									хр
Вони пройшли перевірку Чорнобилем : працівники органів внутр. справ Київ. обл. – учасники ліквідації наслідків аварії на Чорнобил. АЕС у 1986–1990 рр. / редкол.: К. В. Сапко [та ін.]. – К. : Етнос, 2011. – 256 с. : ілюстр.
Т3(4УКР)628 / В 73									 хр
Победа в памяти слобожан : фотоальманах / сост.: В. М. Маренич, И. В. Булгакова ; фото. Д. Б. Верещинский. – Запорожье : Дикое Поле, 2010. – 72 с.
Т3(4УКР–4ХАР)624 я6 / П 41								хр
Харьков: огненные годы, 1941–1943 / Харьк. обл. ком., Междунар. Укр. союз участников войны, Центр защиты правды истории ВОВ ; авт.–сост.: С. М. Остащенко, П. Е. Конюшенко ; науч. конс. Ю. П. Волосник. – Х. : Золотые страницы, 2012. – 204 с.
Т3(4УКР–4ХАР)624 / Х 23								хр
Економіка. Економічні науки
Вергун В. А. Іноземні інвестиції: офшорні зони та їх інституції в міжнародному бізнесі : навч. посіб. / В. А. Вергун ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2012. – 415 с.
У5 я7 / В 31										хр
Гамов М. С. Регіональна конкурентоспроможність економіки України : навч. посіб. / М. С. Гамов, О. І. Шнирков ; Запоріз. нац. тех. ун-т. – Запоріжжя : ЗНТУ, 2011. – 292 с.
У9(4УКР)8 я73 / Г 18									хр
Глобалізація світового господарства: геопросторовий вимір : монографія / [О. О. Любівцева та ін.] ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2010. – 160 с.
У5 / Г 54											хр
Лютий І. О. Банківські інститути в умовах глобалізації ринку фінансових послуг : [монографія] / І. О. Лютий, О. М. Юрчук. – К. : Знання, 2011. – 357 с.
У9(4УКР)2 / Л 96										хр
Основи реклами і зв'язків із громадськістю : підручник / Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; [В. Ф. Іванов та ін. ; за заг. ред. В. Ф. Іванова, В. В. Різуна]. – К. : Київ. ун-т, 2011. – 431 с.
У9(4УКР)42 я7 / О–75									хр
Пронкіна Л. І. Мікроекономіка : навч.–метод. посіб. для студ. напряму підгот. "Економіка і підприємництво" осівіт.–кваліф. рівня "Бакалавр" / Л. І. Пронкіна, О. С. Марченко ; Харк. торг.–екон. ін–т, Київ. нац. торг.-екон. ун-т. – Х : СТОИН, 2010. – 109 с.
У9(4УКР) я73 / П 81									хр
Пушкаренко П. І. Економічна теорія. Модульний курс : підручник / П. І. Пушкаренко ; Харк. нац. ун-т внутр. справ, Сумск. філ. – Суми : Університет. кн., 2011. – 383 с.
У01 я7 / П 91										ч.з. № 2
Рогач О. І. Міжнародний інвестиційний менеджмент : підручник / О. І. Рогач, П. В. Дзюба. – К. : Київ. ун-т, 2011. – 495 с.
У5 я7 / Р 59										хр
Політика. Політичні науки
Бандурка О. М. Вибране : у 4 т. : присвяч. 75-річчю / О. М. Бандурка. – Х. : Скорпион ЛТД, 2012. – Т. 1 : Автопортрет політика : виступи з трибуни Верхов. Ради України, 1990 – 2004 рр. ; інтерв'ю і статті. – 981 с.
Х.я4 / Б 23 										хр
Бойдуник О. Національний солідаризм / Псевдо П. К. Боярський – Осип Бойдуник. – [Перевид. 1946 р.]. – К. : КВК, 2012. – 128 с.
Ф5(4УКР) / Б 77										хр
Основи демократії : підручник / за заг. ред. А. Ф. Колодій. – 3-є вид., оновл. і допов. – Л. : Астролябія, 2009. – 832 с.
Ф023.1 я73 / О–75										хр
Програма навчальної дисципліни "Міжнародна інтеграція та глобалізація у світовій політиці" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 17 с.
Ф4(0) р / П 78						хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, навч. від.
Програма навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Ф4(0) р / П 78							хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, навч. від.
Програма навчальної дисципліни "Теорія міжнародних відносин. Міжнародні відносини та світова політика" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", спец. 6.030202 Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 20 с.
Ф4(0) р / П 78							хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, навч. від.
Стратегічні пріоритети : наук.-аналіт. щокв. зб. / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – № 3. – 224 с.
Ф2(4УКР) я5 / С 83 									хр
Воєнна наука. Військова справа
Малиновский И. А. О том, как воевали в старину и как теперь воюют / И. А. Малиновский ; Ин-т права им. И. Малиновского Нац. ун-та "Острож. акад" ; [под ред. и предисл. В. А. Попелюшко]. – Острог : Изд-во Нац. ун-та "Острож. акад.", 2012. – 36 С. – (Антология историко-правовой мысли).
Х919 / М 19										філ. № 1, хр
Безпека життєдіяльності людини
Безпека життєдіяльності людини в регіонах України : прогр. III студент. наук. конф., 19–20 квіт. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 28 с.
Ц69 / Б 40											хр
Ковжога С. О. Безпека життєдіяльності : навч. посіб. / С. О. Ковжога, О. Д. Малько, А. М. Полєжаєв. – Х. : Право, 2012. – 304 с.
Ц69 я7 / К 56										хр, ч.з. № 2
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Безпека життєдіяльності" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. : О. Д. Малько [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 86 с.
Ц69 р / Н 15 				хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Пустомельник В. П. Владимир Палюх: огнеборец, практик, педагог / В. П. Пустомельник. – Х. : Міськдрук, 2010. – 88 с.
Ц69 (4УКР)д / П 89									хр
Цивільний захист і охорона праці в галузі : навч. посіб. / С. О. Ковжога [та ін.] ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 192 с.
Ц69 (4УКР)я73 / Ц 58 				хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Наука. Наукознавство
Сучасна наука в мережі інтернет : матеріали шостої наук.-практ. інтернет-конф., 25–27 лют. 2010 р. / Ін-т наук. прогнозування, Крим. ін-т економіки та госп. права, Севастоп. філ., ТК Меганом. – К. : Меганом, 2010. – Ч. 3. – 88 с.
Ч21(4УКР) я4 / С 91									хр
Освіта. Педагогіка
Відповідність часу: [Національний гірничий університет] / О. С. Бешта [та ін.] ; Нац. гірн. ун-т. – Д. : Арт-Прес, 2012. – 288 с. : ілюстр.
Ч484 (4УКР) / В 42 									хр
Виктор Антонович Садовничий : богр. очерк [ректора Моск. ун-та]. – М. : Изд-во Моск. ун-та, 2009. – 104 с.
Ч48 (4РОС) / С 14 									хр
Гончаров С. М. Методи та технології навчання в кредитно-трансферній системі організації навчального процесу : навч.-метод. посіб. / С. М. Гончаров, В. А. Гурин ; Нац. ун-т водн. госп-ва та природокористування. – Рівне : НУВГП, 2010. – 451 с.
Ч481.26 / Г 65										хр
Дем'янко Н. Ю. Формування національної культури молоді в педагогічній спадщині В. М. Верховинця : монографія / Н. Ю. Дем'янко. – Полтава : АСМІ, 2012. – 268 с.
Ч33 (4УКР)/ Д 32										хр
Кларк Б. Р Поддержание изменений в университетах. Преемственность кейс–стади и концепций / Б. Р. Кларк ; пер. с англ. Е. Степкина. – М. : Высш. шк. экономики, 2011. – 312 С. – (Теория и практика образования).
Ч48 (0) / К 47										хр
Науково-освітній потенціал України / авт.-упоряд. Л. М. Гаврилюк. – К. : Укр. рейнинг, 2012. – Кн. 2 : Наукові установи; Навчальні заклади; Відомі імена в освіті і науці. –  288 с. : ілюстр.
Ч48(4УКР) / Н 34									 ДБВ, хр, н/аб, ВРК
Університетські музеї: європейський досвід та українська практика : зб. пр. Міжнар. наук.-практ. конф. (6–7 жовт. 2011 р., М. Київ). – Ніжин : Вид-во НДУ ім. Миколи Гоголя, 2012. – 420 с.
Ч48 / У 58 										хр, н/аб
Ученые записки Харьковского гуманитарного университета "Народная украинская академия". – Х. : Изд–во НУА, 2011. – Спец. вып. : О простом и сложном профессионально : посвящ. 20–летию НУА / гл. ред. В. И. Астахова. – 248 с.
Ч30/49 я4 / О–11										хр
Фізична культура і спорт
Програма навчальної дисципліни "Фізичне виховання" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Попрошаєв [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Ч51 р / П 78 				хр, навч. від., н/аб, студ/аб, Крым. фак., Полт. ф-т, філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Мовознавство
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Латинська мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. 1 курсу (II семестр) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, Н. В. Харитонова. – Х., 2012. – 20 с.
Ш146 р / Н 15			хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф–ти, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) професійного спрямування" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 19 с.
Ш143.21 р / П 78				хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) професійного спрямування" : для студ. ф–ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 11 с.
Ш143.21 р / П 78								хр, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) професійного спрямування" : для студ. ф–ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 8.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 12
Ш143.21 р / П 78								хр, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (німецька) : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Ш143.24 р / П 78								хр, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (німецька) : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 10 с.
Ш143.24 р / П 78								хр, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (французька)" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 8.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 13 с.
Ш147.11 р / П 78								хр, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (французька) за професійним с.прямуванням" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Ш147.11 р / П 78				хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Латинська мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу (II семестр) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Н. В. Харитонова. – Х., 2012. – 8 с.
Ш146 р / Н 15				хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф–ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Сучасна українська мова. Фонетика. Фонологія. Орфоепія. Графіка. Практикум : навч. посіб. / ред. М. М. Фащенко. – К. : Академія, 2010. – 176 С. – (Альма матер).
Ш141.4 я7 / С 91										хр
Літературознавство. Художня література (твори)
Бизикин Н. С. Уберто и маленькие рыцари : авантюр. роман / Н. С. Бизикин, М. И. Шкумат. – Х. : Изд. Иванченко И. С., 2012. – 280 с.
Ш6(4УКР) / Б 59 								хр, н/аб, Крим., Полт. ф-ти
Білинець І. "Цвіт моєї душі" : присвята моїм батькам : [поезія] / І. Білинець. – Стрий : Укрпол, 2010. – 136 с.
Ш6(4УКР) / Б 61										хр
Водолажський В. П. Все те, що в це життя я з радістю приніс / В. П. Водолажський ; ред.-уклад. Н. Сентюріна. – Х. : Майдан, 2010. – 188 с. : ілюстр.
Ш6(4УКР)/ В 62										хр
Зеленецкий В. С. Памяти ушедших поколений : поэт. сб. / В. С. Зеленецкий. – Х. : Кроссроуд, 2011. – 138 с.
Ш6(4УКР) / З–48										хр
Качечка С. Перочинные люди : [рассказы] / С. Качечка. – Х. : Точка, 2011. – 61 с.
Ш6 (4УКР) / К 30										хр
Картавых В. И Сыск районного масштаба : роман / В.И Картавых. – Х. : [б. и.], 2012. – Кн. 1. – 448 с. – (Опера. Воры. Начальники).
Ш6(4Укр) / К 27								 		хр
Липкан В. Автографы души : [сб. стихов] / В. Липкан. – К. : ФОП Липкан О. С., 2011. – 170 с.
Ш6(4УКР) / Л 61										хр
Мельниченко М. А. Із бистрини життя : лірика / М. А. Мельниченко. – Х. : Майдан, 2011. – 228 с.
Ш6(4УКР) / М 48										хр
Подорога В. Підіймемо чари! / В. Подорога. ERGO BIBAMUS! : авторські тости / М. Калько. – Черкаси : Чабаненко Ю., 2011. – 116 с.
Ш6(4УКР) / П 44										хр
Сохань Л. В. Поэзия жизнетворчества. Размышления о таинствах души и превратностях человеческой жизни : стихи, афоризмы, максимы, сентеции, психолог. эссе. Т. 1 / Л. В. Сохань. – К. : ИД Бураго Д., 2009. – 400 с.
Ш6(4УКР) / С 68										хр
Супруненко Н. А. Вселенная : [поэзия] / Н. А. Супруненко. – Х. : Федорко, 2009. – 258 с.
Ш6(4Укр) / С 89 										хр
Ораторське мистецтво
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 27 с.
Ш7р / И 60		хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф–ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Мистецтво. Мистецтвознавство
XIV міжнародний фестиваль "С. Рахманінов та українська культура", 30 березня – 4 квітня 2012 р. – Х., 2012. – 30 с.
Щ31 / Ч–52										хр
Альбом художніх творів викладачів і співробітників Національного університету / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; кер. авт. проекту В. О. Лозовой ; авт. проекту В. Г. Білик. – Х. : Право, 2012. – 80 с. : ілюстр.
Щ10 (4УКР) я6 / А 56 							хр, н/аб, філ. № 1, 2, Полт. ф-т
Таранушенко С. А. Наукова спадщина. Харківський період. Дослідження 1918–1932 рр. / С. А. Таранушенко ; Ін-т рукопису Нац. б-ки України ім. В. І. Вернадського НАН України та ін. ; [упоряд. : О. О. Савчук, М. М. Красиков, С. І. Білокінь]. – Х. : Савчук, 2011. – 690 с. – (Слобожанський світ).
Щ.я4 / Т 19 										хр
Логіка
Юридична аргументація : логіч. дослідж. : колект. моногр. – [Б. м.] : Вид. Іванченко І. С., 2012. – 210 с.
Ю4 / Ю 70											 хр
Філософія
Кузь О. М. Репрезентації суб'єктності в постсучасності : монографія / Кузь О. М. ; Харк. нац. екон. ун-т. – Х. : ІНЖЕК, 2010. – 312 с.
Ю6 / К 89											 хр
Етика
Бандурка О. М. Професійна етика працівників міліції : навч. посіб. / О. М. Бандурка ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – вид. 2–е, доопр. – Х. : ХНУВС, 2011. – 262 с.
Ю754 / Б 23										хр
Уманець О. В. Етикет у просторі спілкування та професійній діяльності юриста : [навч. посіб.] / О. В. Уманець. – Х. : Колегіум, 2011. – 148 с.
Ю754 я7 / У 52 										хр
Психологія
Психологія соціальної роботи : підручник / Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; [за ред. Ю. М. Швалба]. – К. : Київ. ун-т, 2010. – 272 с.
Ю949.241 я73 / П 86									хр
Довідкові видання
Владимир Серафимович Зеленецкий : (к 75-летию со дня рождения и 45-летию науч.-пед. и обществ. деятельности) / сост. Ю. В. Баулин. – Х. : Право, 2012. – 92 С. – (Биография и библиография ученых-правоведов).
Х.д я1 / З 48										ДБВ
+ Повнотекст. док.
Глосарій зеленого бізнесу : укр.–нім.–рос.–англ. / В. Базилевич [та ін.] ; наук. ред.: В. Базилевич, Д. Вальтер. – К. : Знання, 2010. – 518 с.
Б1 я2 / Г 54										ДБВ
Лопатин В. Н. Интеллектуальная собственность : словарь терминов и определений / В. Н. Лопатин ; Респ. НИИ интеллект. собственности. – М. : Патент, 2012. – 150 с.
Х623.3 (4РОС) я2 / Л 77									хр

Електронні ресурси
Матеріали на СD та DVD-ROM
Налоговая политика и законодательство [Электронный ресурс] : информ. дайджест : основные норм. акты. – [б. м.] : РПП "Гарант –Сервис–Университет", 2012. – 1 эл. опт. диск (CD–ROM).
Х822 / Н 23 											н/аб
Повнотекстові документи
Белый просвет на офицерских погонах / Ю. П. Полтавец ; Харьк. правозащит. группа. – Х. : Фолио, 1999. – 175 с.
Вісник Академії правових наук України : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012 .
№ 1 (68). – 304 с.
№ 2 (69). – 312 с.
Вісник Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". Серія: Економічна теорія та право : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012.
2011. № 4 (7). – 192 с.
2012. № 1 (8). – 296 с.
Вісник Національної юридичної академії України імені Ярослава Мудрого. Серія: Філософія, філософія права, політологія, соціологія : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012. – № 2 (12). – 352 с.
Господарське договірне право України (теоретичні аспекти) / О. А. Беляневич. – К. : Юрінком Інтер, 2006. – 592 с.
Гурней Б. Введение в науку управления / Б. Гурней ; ред. М. И. Пискотин. – М. : Прогресс, 1969. – 430 с. 
Державне будівництво та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2012. – Вип. 23. – 360 с.
Державний лад країн світу : довідник / В. М. Шаповал. – К. : Укр. центр Правнич. Студій, 1999. – 320 с.
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Судова медицина та судова психіатрія" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. 3 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Г. А. Білецька, А. П. Удянська. – Х., 2012. – 8 с. 
Завдання до контрольних робіт з навчальної дисципліни "Основи права Європейського Союзу" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040201 "Правознавство") для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Т. М. Анакіна, В. М. Стешенко, О. Я. Трагнюк. – Х., 2012. – 17 с.
Владимир Серафимович Зеленецкий : (к 75-летию со дня рождения и 45-летию науч.-пед. и обществ. деятельности) / сост. Ю. В. Баулин. – Х. : Право, 2012. – 92 С. – (Биография и библиография ученых-правоведов).
Известия высших учебных заведений. Правоведение : науч.-теорет. журн. : печат. орган УМО по юрид. образованию вузов РФ / изд. ООО “Университет. издат. консорциум”. – СПб. : Университет. издат. консорциум, 2009. – №№ 3, 4.
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освітньо-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнародне право") : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 27 с.
Індивідуальна робота студентів з навчальної дисципліни "Політологія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : метод. поради та завдання: для студ. 3 курсу ден. Ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с. 
Комаров В. В. Цивільне процесуальне законодавство у динаміці розвитку та практиці Верховного Суду України / В. В. Комаров. – Х. : Право, 2012. – 624 с. 
Конституційно-політичний процес в Україні: ідеї, досвід, проблеми : зб. тез (за матеріалами XVIII Харк. політолог. читань) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2006. – 175 с.
Криміналістичний вісник / голов. ред. В. В. Коваленко. – К. : Еліт прінт, 2010. – № 1 (13). – 238 с. 
Ленинские принципы работы государственного аппарата. – М. : Госюриздат, 1955. – 80 с. 
Лесной В. М. Демократические черты советского государственного аппарата / В. М. Лесной. – М. : Изд-во Моск. гос. ун-та, 1956. – 32 с. 
Медичне право України : підручник / С. Г. Стеценко, В. Ю. Стеценко, І. Я. Сенюта ; Нац. акад. прокуратури України, Ін-т законодавства Верховної Ради України. – К. : Всеукр. ассоц. вид. "Правова єдність", 2008. – 507 с. 
Методичні поради та тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Цивільний процес" на 2012–2013 н.р. : галузь знань 0304 "Право", освт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 3 курсу ден. та 4 курсу веч.форм навчання (електронне видання) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 14 с.
Методичні рекомендації до практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" з ключами до виконання завдань : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 89 с. 
Міжнародна економіка : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред. С. М. Макухи. – Х. : Право, 2012. – 192 с.
Навчально-методичний посібник для практичних занять та самостійної роботи з навчальної дисципліни "Екологічне право України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Є. А. Гетьман [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 96 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Криміналістичні еспертизи в системі судово-еспертних досліджень: поняття і види" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова еспертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 23 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Загальна методика експертного дослідження" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова еспертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Організація судових та правоохоронних органів" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ;  уклад.: Т. Б. Вільчик [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 76 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Податкове право (відповідно до вимог ECTS) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Кучерявенко [та ін.] . – Х. : Право, 2012. – 40 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Правові та організаційні засади призначення і проведення судових експертиз" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова екпертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 19 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судові експертизи в структурі судово-експертної діяльності: поняття, завдання, різновиди" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 41 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судовий експерт: поняття, правовий статус, професіограма" : (галузь занань 0304 "Право, освітньо-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ;  уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.] . – Х., 2012. – 44 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Цивільний процес" : (відповідно до вимог ECTS) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 168 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 80 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних і семінарських занять з начальної дисципліни "Адміністративне право" : галузь знань 0304 "Право", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр" для студ. 2 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. П. Битяк [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 104 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних і семінарських занять з навчальної дисципліни "Основи управління в органах внутрішніх справ" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 4 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Фролова, Л. П. Коваленко. – Х. : Право, 2012. – 64 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Конституційні засади свободи інформації" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" для студ. 5 курсу ф-ту № 7 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ;  уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 34 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Латинська мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу (II семестр) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, Н. В. Харитонова. – Х., 2012. – 20 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Питання теорії та практики застосування Кримінального кодексу України" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. ф-ту № 8 по підгот. проф. суддів-магістрів за спец. 8.060101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. В. Гродецький [та ін.] . – Х. : ФОП Шевченко С. О., 2012. – 127 с. 
Організаційно-правові форми юридичних осіб приватного права / І. М. Кучеренко. – К. : ІДіП ; Х. : Аста, 2004. – 328 с.
Організація роботи суду : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред. І. Є. Марочкіна. – Х. : Право, 2012. – 256 с
Осетрова О. В. Организация информационно-библиотечного обеспечения научных исследований ученых-медиков : автореф. дис. ...  / О. В. Осетрова ; Самар. гос. акад. культуры и искусств. – М., 2002.
Особливості діяльності окремих підрозділів кримінально-виконавчої системи : навч. посіб. / К. А. Автухов, О. В. Ткачова, І. С. Яковець ; за ред. А. Х. Степанюка ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 152 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Конституційне право України : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304401 "Правознавство" : для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. І. К. Полховська. – Х., 2012. – 22 с. 
Правовое регулирование вексельного обращения в Украине / С. Н. Бервено, В. Л. Яроцкий. – Х. : Право, 2001. – 512 с. 
Практична граматика англійської мови з вправами. Базовий курс : навч. посіб. / за ред.: Л. М. Черноватого, В. І. Карабана. – Вінниця : Нова кн., 2007. – 248 с.
Програма навчальної дисципліни "Адміністративна відповідальність" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", спец. 7.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Зуй. – Х., 2012. – 12 с. 
Програма навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко, О. А. Гриценко, О. С. Марченко. – Х., 2012. – 13 с. 
Програма навчальної дисципліни "Відеофонографічна експертиза" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова екпертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко, О. А. Гриценко, О. С. Марченко. – Х., 2012. – 10 с. 
Програма навчальної дисципліни "Експертиза холодної зброї" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Експертна профілактика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с. 
Програма навчальної дисципліни "Загальна методика експертного дослідження" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова еспертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с. 
Програма навчальної дисципліни "Зовнішня політика України" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) професійного спрямування" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 19 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (англійська) професійного спрямування" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (німецька) : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (німецька) за професійним спрямуванням" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (французька) за професійним спрямуванням" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Іноземна мова (французька)" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. П. Липко [та ін.]. – Х., 2012. – 13 с. 
Програма навчальної дисципліни "Історія міжнародного права" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Тарасов. – Х., 2012. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Конституційні засади свободи інформації" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" для студ. 5 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Конфліктологія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.0302.02 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін, Л. М. Герасіна. – Х., 2012. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Криміналістичні еспертизи в системі судово-еспертних досліджень: поняття і види" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова еспертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Латинська мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" для студ. 1 курсу (II семестр) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Н. В. Харитонова. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Матеріалознавчі еспертизи" (експертиза матеріалів, речовин та виробів з них) : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Митне регулювання захисту прав інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелектуальна власність") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Я. Настюк, В. В. Зуй, О. Т. Зима. – Х., 2012. – 15 с. 
Програма навчальної дисципліни "Міжнародна інтеграція та глобалізація у світовій політиці" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 17 с.
Програма навчальної дисципліни "Міжнародна інформація" : (галузь знань 0302 "Міжнародні відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнародне право" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с. 
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи адвокатури України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для ф-тів № 2, 4 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" : уклад.: Т. Б. Вільчик, А. В. Іванцова. – Х., 2012. – 9 с. 
Програма навчальної дисципліни "Портретна експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Програма навчальної дисципліни "Права і свободи людини та громадянина" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство" для студ. 5 курсу заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Правові та організаційні засади призначення і проведення судових експертиз" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с. 
Програма навчальної дисципліни "Практикум з криміналістики" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магстр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Розгляд судами адміністративних справ" : (галузь знань 0304 "Право", спец. 8.0304011 "Правознавство", освіт.-кваліф. рівень "Магістр") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Н. Б. Писаренко, В. А. Сьоміна. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Розслідування злочинів у сфері господарської діяльності" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько, О. В. Курман, А. Д. Марушев. – Х., 2012. – 12 с.
Програма навчальної дисципліни "Судова медицина та судова психіатрія" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф.  рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304401 "правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Г. А. Білецька. – Х., 2012. – 13 с. 
Програма навчальної дисципліни "Судовий експерт: поняття, правовий статус, професіограма"  : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 13 с.
Програма навчальної дисципліни "Теорія міжнародних відносин. Міжнародні відносини та світова політика" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", спец. 6.030202 Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 20 с.
Програма навчальної дисципліни "Фототехнічна експертиза" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с. 
Програма студентської наукової конференції "Законодавчі та організаційно-технічні засади дослідження впливу надзвичайних ситуацій техногенного і природного характеру на безпеку життєдіяльності людини" 28–29 квітня 2010 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2010. – 14 с. 
Розвиток законодавства про працю і соціальне забезпечення: здобутки і проблеми : тези доп. та наук. повідомл. учасн. IV Міжнар. наук.-практ. конф. (Харків, 5–6 жовт. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 500 с. 
Романов М. В. Звільнення від відбування покарання : навч. посіб. / М. В. Романов ; Нац. ун-т "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 90 с.
Тематика курсових робіт з аграрного права та методичні поради до їх написання у 2012–2013 навчальних роках : для студ. ден. ф-тів (електронне видання) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Г. С. Корнієнко [та ін.]. – Х., 2012. – 55 с. 
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Екологічне право України" (електронне видання) : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") для студ. 4 курсу (VII–VIII семестри) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: А. П. Гетьман [та ін.]. – Х., 2012. – 87 с.
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Земельне право України" на 2012–2013 навчальні роки (електронне видання) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. В. Шульга [та ін.]. – Х., 2012. – 37 с. 
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Конституційне право України" та методичні рекомендації до їх написання : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304901 "Правознавство") для студ. 2 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 54 с.
Тематика курсових робіт з трудового права : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу ден. ф–тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Жернаков [та ін.]. – Х., 2012. – 68 с.  
Харьковская цивилистическая школа: право собственности : монография / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; под ред. И. В. Спасибо–Фатеевой. – Х. : Право, 2012. – 424 с.
Шабанов Ю. В. Ленинские принципы работы государственного аппарата / Ю. В. Шабанов. – Минск : Вышэйшая шк., 1971. – 294 с. 
___________________________________________________________________

15.12.2012		Директор бібліотеки						Н. П. Пасмор
			Зав. науково–бібліографічним відділом			О. І. Самофал 

			т. 704–92–53	(внутрішній т. 2–53)